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KONYA”nın En Büyük
Dijital Baskı Merkezi

Mahalleye kadın eli!

KARDEŞLİK BAĞI
ARTIK DAHA GÜÇLÜ

2. Uluslararası Sille Sempozyumu’na katılmak üzere 
Yunanistan’dan gelen heyet Konya’nın tarihi ve turistlik 
mekanlarını gezerken, sempozyumun iki ülke arasın-
daki bağların güçlenmesine katkı sağladığı vurguladı.  

n HABERİ SAYFA 2'DE

‘SİLLE KÜLTÜRÜ 
İÇİN ÇALIŞACAĞIZ’

Türkiye’nin eşsiz kültürel miraslardan biri olan Sille’nin 
ele alındığı 2.Uluslararası Sille Sempozyumu tamam-
landı. Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
Sille kültürü için çalışmaları sürdüreceklerini kaydetti.    

n HABERİ SAYFA 2'DE

AYDIN ÇAVUŞ YENİ 
YÜZÜYLE HİZMETTE

Konya’nın önemli markalarından, kıymetli hikaye-
siyle ve Konya manzarasıyla şehrin markası olan 

Aydın Çavuş, Meram Belediyesi tarafından yeniden 
düzenlenerek kafe ve restoran olarak hizmete 

sunuldu.  n HABERİ SAYFA 3'TE

Konyalı olmamasına rağmen şehre sürekli hizmet ettiğini ve 
değerlerine sahip çıktığını belirten Hacı Kaymak Mahalle 
Muhtar adayı Hilal Rukiye Boydak, mahallelinin muhtar 

olması için kendisini desteklediğini ifade etti.  
n HABERİ SAYFA 5'TE

Medeniyetin 
birikimi var

Karatay’dan 
karne hediyesi 

Anadolu’yu 
sığdırıyor

Konya Büyükşehir Belediyesi, 
Eski Tekel Binası Depo No: 
4’te “Medeniyetin Dokunmuş 
Kodları” başlığında söyleşide 
konuşan Tarihçi Prof. Dr. Haşim 
Şahin, Depo No:4’ün Konya 
kültür mirası açısından önemli 
bir iş olduğunu söyledi.   
n HABERİ SAYFA 4’TE

Karatay Belediyesi, öğrencilerin 
sömestr tatillerini çok daha ve-
rimli bir o kadar da eğlenceli ge-
çirebilmeleri amacıyla Karatay 
Kent Konseyi Çocuk Meclisi ve 
Sen Değerlisin Derneği işbirli-
ğiyle sinema etkinliği düzenledi. 
n HABERİ SAYFA 3'TE

Türk geleneğini yansıtan 
eşyaların ve odaların minya-
türünü yapan Yasemin Kara, 
icra ettiği sanatını sosyal 
medya hesabından paylaş-
tığını söyledi. Kara, birçok 
insanın minyatür sanatını 
sevdiğini ve ilgi gösterdiğini 
aktardı. n HABERİ SAYFA 9'DA

Prof. Dr. Rüştü Güntürkün, yerli ve milli uydu üreten ülkeler 
arasında Türkiye’nin dünyada ilk 10’a girdiğine de dikkat çekti 

MEKİĞİMİZİ 
DE YAPARIZ

BU BIR MILATTIR 
İlk Türk Astronot Alper Gezeravcı’nın uza-
ya çıkmasıyla kamuoyunun gözü bilimsel 
çalışmalara çevrildi. Konuyla ilgili açıkla-
malarda bulunan Selçuk Üniversitesi Sivil 
Havacılık Yüksekokulunda Havacılık Uzay 

Bilimleri Araştırma Geliştirme Merkez 
Müdürü Prof. Dr. Rüştü Güntürkün, “Alper 
Gezeravcı’yı ilk Türk Astronot olarak uza-
ya göndermemiz ülkemiz için gerçekten 

bir milat noktası” ifadelerini kullandı. 

ZAMANLA OLACAK
Türkiye’nin teknoloji noktasında umut ve-
ren işlere imza attığını belirten Güntürkün; 
“Şu an bizim Ay’a gitmeyle ilgili bir çalış-
mamız var. 2026 yılında bunu gerçekleştir-
meyi düşünüyorlar. Ama bir şeyi yeniden 

yapmanın her zaman belli bir maliyeti 
olur. Aynı şey uzay mekiği için de geçerli. 
Şimdi uydularımızı gönderiyoruz ve iler ki 
yıllarda kendi mekiğimizi yapacağımıza 
inanıyorum” dedi.  n HABERİ SAYFA  5'TE

ÖLÜM, ENKAZ, DRAM!
Filistin resmi ajansı 
WAFA'nın haberine 

göre İsrail savaş uçak-
larının, Gazze kentinin 

güneydoğusundaki 
Ez-Zeytun Mahallesi'n-
de Selmi ailesine ait evi 
bombalaması sonucu 

en az 8 kişi öldü, onlar-
ca kişi de yaralandı.

Saldırılar nedeniyle 
yıkılan binaların enkazın-
dan çıkarılamayan kişiler 
olduğu aktarıldı. İsrail'in 
Gazze Şeridi'ne saldırıla-
rının 114. gününde, öldü-
rülen Filistinlilerin sayısı 

26 bin 422'ye, yaralı sayısı 
65 bin 87'ye yükseldi.
n HABERİ SAYFA  10'DA

03 06Elmas Hukuk 
Bürosu açıldı

Aşırı sosyal medya
uykuları kaçırıyor!04 ‘Bu coğrafyanın 

en büyük ülkesiyiz’



Selçuklu Belediyesi’nin ön-
cülüğünde Necmettin Erbakan 
Üniversitesi, Sille’yi Kalkın-
dırma ve Tanıştırma Derneği, 
Kapadokya Araştırma Merkezi, 
Yunanistan Sille Derneği, Kü-
çük Asya Araştırmaları Merke-
zi işbirliğinde gerçekleştirilen 
2. Uluslararası Sille Sempoz-
yumu sona erdi. Sempozyuma 
katılmak üzere Yunanistan’dan 
gelen heyet sempozyumun 
son gününde Konya’nın tarihi 
ve turistlik mekanlarını gezdi, 
Sille’de Silleyi Kalkındırma ve 
Tanıştırma Derneği’ni ziyaret 
ederek karşılıklı fikir alışveri-
şinde bulundu. 

ATALARIMIZ SİLLE’DE 
KARDEŞÇE YAŞADI 

Sille Kalkındırma ve Tanış-
tırma Derneği Başkanı Meh-
met Kılıçarslan, 2. Uluslararası 
Sille Sempozyumuna katılmak 
üzere Konya’ya gelen heyeti 
derneklerinden ağırlamaktan 

memnuniyet duyduklarını ifade 
etti. Kılıçarslan, “1924’e kadar 
atalarımız Sille’de kardeşçe bir-
likte gayrimüslimlerle birlik-
te yaşamışlar.  Bu tür organi-
zasyonlar geçmiş dönemlerde 
olduğu gibi yakınlaşmaya ve 
kaynaşmaya vesile olur. Örfle-
rimiz ve adetlerimizin birbirine 
yakın ya da aynı olduğu yapılan 
araştırmalarda da ortaya çıkı-
yor. Konya ziyareti kapsamın-
da derneğimizi ziyaretiniz için 
teşekkür ederim.” ifadelerini 

kullandı. 
KARDEŞLİĞİN GÜÇLENMESİNE 

KATKI SAĞLADI 
Yunanistan Kapadokya Araş-

tırma Merkezi Başkanı Kaplanis 
Iosifidis de, “2. Uluslararası 
Sille Sempozyumu kapsamında 
Konya’da Selçuklu Belediyesi 
başta olmak üzere sempozyu-
ma katkı veren paydaşlar tara-
fından çok güzel şekilde ağır-
landıklarını ve sempozyumun 
ve serginin oldukça verimli 
geçtiğini ifade etti.  Kaplanis 

losifidis konuşmasını şu şekilde 
sürdürdü, “Bu tür organizas-
yonlar iki ülke arasında kardeş-
liği güçlendirmeye ve iletişime 
de katkı sağlaması açısına ol-
dukça önemli ve anlamlı. 

Bu organizasyon sevginin ve 
barışın güçlenmesine de katkı 
sağlasın. 2. Uluslararası Sille 
Sempozyumu kapsamında Kon-
ya’da olmaktan dolayı oldukça 
mutluyduk. Bu güzel organi-
zasyon için Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı ve 
ekibine, sempozyumun düzen-
lenmesinde emeği geçen her-
kese teşekkür ediyorum. Dü-
zenli olarak Sille’ye geliyorum. 
Sille her geçen yıl güzelleşiyor 
ve gelişiyor. Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırma-
cı’nın Sille için hayata geçirdiği 
projeler ve çalışmalar oldukça 
değerli ve güzel.” İfadelerini 
kullandı.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Selçuklu Belediyesi ile Nec-
mettin Erbakan Üniversitesi 
öncülüğünde, Silleyi Kalkın-
dırma ve Tanıştırma Derneği, 
Kapadokya Araştırma Merkezi, 
Yunanistan Sille Derneği, Kü-
çük Asya Araştırmaları Merkezi 
işbirliğinde gerçekleştirilen 2. 
Uluslararası Sille Sempozyumu 
sona erdi.  

Anadolu’nun önemli tarihi 
ve kültürel miraslarından olan, 
tarih boyunca birçok medeniye-
te ev sahipliği yapan Sille’nin 
tüm yönlerinin alanında uzman 
isimler tarafından geniş bir 
yelpazede ele alındığı II. Ulus-
lararası Sille Sempozyumu ve 
Konya ve Sille Hazineleri Sergi-
si’nin de yer aldığı sempozyum 
üçüncü gününde katılımcıların, 
Çatalhöyük, Payitaht Müzesi, 
Mevlana Müzesi, ve Sille’ye 
gerçekleştirdiği ziyaretlerle ta-
mamlandı. 

Selçuklu Kongre Merke-
zi’nin ev sahipliği yaptığı 10 
oturumda gerçekleşen sem-
pozyumda Türk ve Yunan 50 
konuşmacı Sille’nin geçmişten 
bugüne olan tarihi yolculuğu-
nu anlatarak tarihe not düştü. 
Sempozyumda sunulan bildi-
riler Türkçe ve İngilizce olmak 
üzere iki cilt halinde kitaplaştı-
rılarak kalıcı bir başvuru kayna-
ğı oluşturacak. 

 “SİLLE’NİN KADİM KÜLTÜRÜ İÇİN 
ÇALIŞMALARIMIZI AYNI ÖZENLE 

SÜRDÜRECEĞİZ”
Sille’nin kadim mirasını ko-

ruyup gelecek nesillere aktarıl-
ması adına var olan çalışmalara 
yenilerini ekleyerek bu alanda 
çalışmaları sürdüreceklerini 
ifade eden Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
“Sille için yürüttüğümüz faa-
liyetlerde üniversitelerimiz ve 
diğer kurumlarımızla çeşitli 
alanlarda iş birliğimizi sürdü-
rüyoruz. Uluslararası Sille Sem-
pozyumumuz da bu iş birlikleri-
mizden bir tanesi. Sille’nin tüm 
yönleriyle ele alınması gerçek-
ten çok önemli. Bu yıl ikincisini 
gerçekleştirdiğimiz 2. Uluslara-
rası Sille Sempozyumu’nda da 
coğrafyası, tarihi, gelenekleri 
ve günümüze ulaşan eserleri 
ile Sille çok geniş bir perspek-
tifte incelendi. 2. Uluslararası 
Sille Sempozyumu ile Konya ve 
Sille Hazineleri Sergisi’ni Nec-
mettin Erbakan Üniversitesi, 
Sille Kalkındırma ve Tanıştırma 
Derneği, Kapadokya Araştırma 

Merkezi, Yunanistan Sille Der-
neği ve Küçük Asya Araştır-
maları Merkezi ile birlikte ger-
çekleştirdik. 10 oturum halinde 
yapılan ve 27 Ocak Cumartesi 
günü son bulan sempozyumda 
yerli ve yabancı olmak üzere 
49 bilim adamı tarafından bil-
diriler sunuldu. Bu bildiriler 
daha sonra Türkçe ve İngiliz-
ce olmak üzere iki cilt halinde 
kitaplaştırılarak kaynak eser 
olarak yayın hayatımıza kazan-
dırılacak. Sempozyumda önce-
likle Sille’de günümüze kadar 
ulaşan tüm eserler coğrafi ve 
tarihi özellikleri dikkate alına-
rak özel başlıklarda incelendi. 
Sille’nin imar ve koruma pla-
nından gelenek ve görenekle-
rine, yaşam biçiminden giyim 
kültürüne kadar her şey bu 
sempozyumda ele alındı. Yine 
Türkçe, Yunanca ve İngilizce 
olmak üzere üç farklı dilde açık-
lamaların bulunduğu ve ilk kez 

bilim dünyasına sunulacak olan 
eserlerin de yer aldığı “Kon-
ya ve Sille Hazineleri Sergisi” 
de ziyarete sunuldu. Sergimiz 
Kapadokya Araştırma Merkezi 
Müzesi’nde Konya ve Sille ile 
ilgili 110 eser, 50’ye yakın ha-
rita, fotoğraf ve belge ile Atina 
Ulusal Kütüphanesinde tespit 
edilen 14 Osmanlı Fermanı’nın 
incelemeleri ve fotoğraflama-
ları sonrası 30 adet 3 boyutlu 
modellemeyle birlikte 116 ör-
neği barındırıyordu. Sergimizin 
yıl içerisinde yurt içi ve yurt 
dışında tekrarlanması için ise 
hazırlıklarımızı sürdürüyoruz.  
Gerçekleştirdiğimiz 2. Ulusla-
rarası Sille Sempozyumu’nun 
Türk Yunan dostluğuna da kat-
kı sağlayacağını düşünüyorum.  
Tarihi mirasımızın tanıtılması 
ve gelecek kuşaklara aktarılma-
sı amacı ile bu çalışmalarda yer 
alan Necmettin Erbakan Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Cem 
Zorlu’ya, Sille Kalkındırma ve 
Tanıştırma Derneği Başkan Ve-
kili Hikmet Yanartaş’a, Küçük 
Asya Araştırma Merkezi Müdür 
Yardımcısı Stavros Anestidis’e, 
Kavala Kapadokya Araştırma 
Merkezi Başkanı Kaplanis Iosi-
fidis’e, Kavala Belediye Başkan 
Vekili Apostolos Moumtzakis’e, 
Necmettin Erbakan Üniversite-
si Sanat Tarihi Öğretim Üyeleri 
Prof. Dr. Ahmet Çaycı’ya ve Dr. 
İlker Mete Mimiroğlu’na teşek-
kür ediyorum” şeklinde konuş-
tu. n HABER MERKEZİ 
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Türkiye’nin eşsiz kültürel miraslardan biri olan Sille’nin ele alındığı 2.Uluslararası Sille Sempozyumu 3. gün etkinliklerinin de ta-
mamlanmasıyla son buldu. Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, Sille kültürü için çalışmaları sürdüreceklerini kaydetti 

2. Uluslararası Sille Sempozyumu sona erdi. Sempozyuma katılmak üzere Yunanistan’dan gelen heyet sempozyumun son gününde 
Konya’nın tarihi ve turistlik mekanlarını gezerken, sempozyumun iki ülke arasındaki bağların güçlenmesine katkı sağladığı vurguladı

‘Sille için çalışmayı sürdüreceğiz’

Kardeşliğin güçlenmesine katkı sağladı

Mehmet Kılıçarslan Kaplanis Iosifidis



Karatay Belediyesi, öğrenci-
lerin sömestr tatillerini çok daha 
verimli bir o kadar da eğlenceli 
geçirebilmeleri amacıyla Karatay 
Kent Konseyi Çocuk Meclisi ve 
Sen Değerlisin Derneği işbirli-
ğiyle sinema etkinliği düzenledi. 
Karnelerini alarak 15 günlük eği-
tim arası veren öğrenciler, söz ko-
nusu projeyle güzel bir hafta sonu 
geçirmiş oldular. 

Yarıyıl tatilinde de öğrencile-
ri unutmayan Karatay Belediyesi, 
ilçe genelindeki ilkokul öğrencile-
rine yönelik ücretsiz sinema et-
kinliği düzenledi. 

Karataylı öğrencilerin yarıyıl 
tatillerinde stres atmaları ve kül-
tür sanat faaliyetleriyle iç içe za-
man geçirmeleri amacıyla hayata 
geçen program; Karatay Beledi-
yesi, Karatay Kent Konseyi Çocuk 
Meclisi ve Sen Değerlisin Derneği 
işbirliğiyle organize edildi. 

Karatay Belediyesi Ali Ulvi 
Kurucu Gençlik Merkezi’nde sö-
mestr boyunca yapılan organizas-
yonla toplamda 6200 öğrenci, “7. 
Koğuştaki Mucize, Cennetin Kral-
lığı, Arabalar, Buz Devri, Kurtlar 
Vadisi Filistin, Harry Potter ve 
Felsefe Taşı” filmini izledi, eğlen-
celi vakitler geçirdiler. 

ETKİNLİĞE KATILAN 
ÖĞRENCİLERDEN TEŞEKKÜR
Karatay Belediyesi, Karatay 

Kent Konseyi Çocuk Meclisi ve 
Sen Değerlisin Derneği işbirliğiy-
le organize edilen sinema etkin-
liğine katılan öğrenciler, program 
dolayısıyla Karatay Belediyesi’ne 
ve emeği geçenlere teşekkür et-
tiler. 

ÇOCUKLARIMIZIN VE
 GENÇLERİMİZİN HER ZAMAN 

YANINDAYIZ
Çocukların ve gençlerin her 

zaman yanlarında olduklarını ifa-

de eden Karatay Belediye Başka-
nı Hasan Kılca; Sömestr tatilinde 
öğrencilerin sosyal aktivitelerine 
katkı sağlamak istediklerini kay-
detti. 

Başkan Hasan Kılca; “Öğren-
ci kardeşlerimiz yarıyıl tatiline 
gelene dek çok çalıştılar ve artık 
dinlenmeyi hak ettiler. Bizler ço-
cuklarımızın ile gençlerimizin her 
zaman ve her koşulda arkasında-
yız. Sömestr tatilinde de onlara 
farklı ve sosyal bir aktivite olması 
için sinema hediye ediyoruz. Bu 
bağlamda da Karatay Kent Kon-
seyi Çocuk Meclisimiz ve Sen 
Değerlisin Derneğimizin de kat-
kılarıyla çocuklarımız güzel bir 
gün geçirmiş oldular. Umuyorum 
öğrencilerimiz streslerinin azaldı-
ğı, eğlenerek ve deşarj olmuş bir 
şekilde daha motive bir ikinci yarı 
eğitim öğretim dönemi geçirirler” 
dedi. n HABER MERKEZİ
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      Gece Gündüz
Konya                     -2°C      0°C

Karaman               -2°C 1°C 

Aksaray                 -3°C   2°C

Ankara                   -4°C     3°C Hicrî: 18 Receb 1445  -  Rûmî: 29 Kanun-u Sani

Konya’nın yeşiliyle ünlü ilçesi Me-
ram’ın marka mekanlarından biri olan 
Aydın Çavuş Tesislerinde Meram Be-
lediyesi tarafından sürdürülen yenile-
me çalışmaları tamamlanarak hizmete 
açıldı. Aydın Çavuş Restoran ve Kafe, 
haftasonu itibarıyla vatandaşların hiz-
metine açıldı. Konya manzarasının 
en güzel izlenebildiği mekanlardan 
biri olan tesisin bilinen adıyla hizmet 
vermesi için marka isim de belediye 
tarafından alındı.  Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş, Konya Bele-
diyesi'nin park ve bahçeler bölümün-

de 1925-1969 yılları arasında görev 
yapan Aydın Çavuş’un ismini taşıyan 
restoran ve kafenin, Konyalıları ve 

Konya’ya gelecek misafirleri en güzel 
şekilde ağırlayacağını söyledi. Kavuş, 
işletmelerinin Kafe ve Restoran olarak 

Konyalılara hizmet vereceğini ifade 
etti. Kavuş, Aydın Çavuş’un hayatını 
ve hikayesini de mekanda oluşturduk-
ları bölüm ile de misafirlerine tanıtıla-
cağını ifade etti. Kavuş, “İşletmemiz 
ağırlıklı olarak et restoran olarak hiz-
met verecek. Aydın Çavuş’a yeni 2 bin 
ağaç diktik. Kafe kısmımızda kahvaltı 
hizmeti de sunacağız. Aydın Çavuş’a 
çıkan yollarda yenileme çalışmaları 
gerçekleştirdik. Açtığımız tesislerde 
kaliteden taviz vermiyoruz. İşletme-
miz 250 kişilik kapasitede” ifadelerini 
kullandı.  n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Kuruculuğunu Elmas Humeyra 
Yıldırım’ın yaptığı Elmas Hukuk Bü-
rosu düzenlenen tören ile Adalet İş 
Hanında hizmete açıldı. Düzenlenen 
açılışa Yıldırım ailesinin sevenleri ve 
yakınlarının yanı sıra Konya barosuna 
kayıtlı avukatlar ve aileler katıldı. Avu-
kat Elmas Humeyra Yıldırım bu mutlu 
gününde kendisini yalnız bırakmayan 
konuklarına açılışa katıldıkları için te-
şekkür etti. Yıldırım, “Okuduğum yıl-
larda da hedefim, kendi işimi kendime 
ait bir büroda Avukatlık mesleğinin 
ruhuna uygun bir şekilde icra etmekti. 
Yargının savunma ayağını oluşturan 

Avukatlık, gerek taşıdığımız cübbede-
ki anlamlarla gerekse mesleğin tarihi 
gelişimiyle her zaman özel bir meslek 
olmuştur. Hedeflerime yaklaşmamda 
her zaman desteklerini yanımda his-
settiğim annem, babam, kardeşlerim, 
diğer aile büyüklerime ve bu güzel 
günümde yanımda olan ve açılışımı-
za iştirak eden herkese şükranlarımı 
sunuyorum.” Avukat Elmas Humeyra 
Yıldırım iş davaları, marka-patent da-
vaları, ticaret davaları, sigorta davaları 
ile kira ilişkilerinden doğan davalarda 
ağırlıklı olarak hizmet verdiğini de be-
lirtti. n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Elmas Hukuk Bürosu dualarla açıldı

Başkan Kavuş Aydın Çavuş’ta Konya basınını ağırladı. 

Konya’nın önemli markalarından, kıymetli hikayesiyle ve Konya manzarasıyla şehrin markası olan Ay-
dın Çavuş, Meram Belediyesi tarafından yeniden düzenlenerek kafe ve restoran olarak hizmete sunuldu 

Konya’nın Aydın 
Çavuş’u hizmette

Karatay’dan karne hediyesi 

Konya Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Şehir Kütüphanesi’nin 
yapımına başlandı. Konya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, “Eski belediye 
bahçemizde ağaçları koruyarak 
gençlerimiz başta olmak üzere her 
yaştan hemşehrimiz için örnek bir 
kütüphane yapıyoruz” dedi.

Konya Büyükşehir Belediyesi, 
şehre kazandırılacak Şehir Kütüp-
hanesi’nin inşaatında çalışmalara 
başladı. Konya Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Türkiye’nin en güzel kütüphane 
binalarından birisini yapmak için 
kolları sıvadıklarını belirterek, yeni 

kütüphane binasının üniversi-
te şehri Konya için hayırlı olması 
temennisinde bulundu. “Konya 
Modeli Belediyecilik” anlayışıyla 
ihtiyaç duyulan her alanda yü-
rüttükleri çalışmalara devam et-
tiklerini aktaran Başkan Altay, 
“Şehir Kütüphanesi inşaatımızda 
çalışmalara başladık. Eski beledi-
ye bahçemizde ağaçları koruyarak 
gençlerimiz başta olmak üzere her 
yaştan hemşehrimiz için örnek bir 
kütüphane yapıyoruz. ‘Çok güzel 
olacak’ lafla olmaz, icraatla olur. 
Şehir kütüphanemiz de çok güzel 
olacak” ifadelerini kullandı.
 n HABER MERKEZİ

Hüma Okulları, 2024-2025 
Eğitim-Öğretim yılı erken kayıt dö-
nemini başlattı.

Hüma Okulları Kurucu Yöne-
tim Kurulu Başkanı Dr. Mehmet 
Birekul, yenilikçi ve öğrenci mer-
kezli eğitim anlayışlarının her sene 
başarı ile uygulandığını, kazandı-
ran lider eğitimci kadrosuyla hede-
fe güçlü adımlar attıklarını belirtti.

1 Mart 2024 tarihine kadar 
Hüma Okullarını tercih edecek ve-
lilerin avantajlı olacağını belirten 
Birekul; “Geleceğin teminatı olan 
çocuklarımızın hayatlarına dokun-
maya devam ediyoruz” dedi. Dr. 

Birekul sözlerine şöyle devam etti; 
“Geleneksel eğitim modellerinden 
sıyrılarak, iki yabancı dil eğitimi 
verdiklerini, sanat, spor, aktivite ve 
bilim alanlarında farklılıklara öncü 
olduklarını, uygulamalı eğitim an-
layışı ile teori ve pratik arasındaki 
bağı güçlendirmeyi hedefledikle-
rini söyledi. “Yeniçağın eğitim tek-
nolojilerinden yararlanarak eleşti-
rel bakış açısına sahip, bilimselliği 
ön planda tutan, teknolojiyi doğru 
kullanmasını bilen ve tüm bunları 
akademik bilgi ile birleştiren öğ-
renciler yetiştirmeye çalışıyoruz.”
 n HABER MERKEZİ

Konya’ya örnek bir 
kütüphane kazandırılıyor

Hüma Okulları erken 
kayıt dönemini başlattı

Dr. Mehmet  Dr. Mehmet  Birekul



Konya Büyükşehir Belediyesi, 
Eski Tekel Binası Depo No: 4’te 
“Medeniyetin Dokunmuş Kodları” 
başlığında söyleşi düzenledi.

Söyleşi öncesi katılımcılar 
Depo No:4’te bulunan “Medeniyet 
Kuran Şehir” sergisi ziyaret edildi.

Serginin galası niteliğinde ger-
çekleştirilen söyleşinin Moderatö-
rü Tarihçi Prof. Dr. Haşim Şahin, 
Konya’nın; bütün kültür mirasını 
biriktiren, bünyesinde barındı-
ran bir şehir olduğunu ve Depo 
No:4’ün bu kapsamda kıymetli bir 
çalışma olduğunu ifade ederek, 
“Burası her yönüyle her adımıyla 
her karışıyla emek kokan bir me-
kan ve burada gelenekle geleceği 
birleştiren bir sergi var. Hangi za-
manda ve mekanda olursak olalım 
aslında bir’in sırrını bir’in hakika-
tini anlamaya ve anlatmaya çalışı-
yoruz. Bunu ana hatlarıyla verme-
ye çalışan bir sergiydi. Kültür, her 
zaman hami ile birlikte yürür. Bu 
tarihin ilk dönemlerinden bugüne 
kadar böyleydi. Yani hami olma-

dan kültür olmuyor. Belli yapılar, 
tekkeler, hep iktidarın desteğiyle 
hayırsever insanların, kurumla-
rımızın desteğiyle ortaya çıkıyor. 
Bu noktada ilk teşekkürü elbette 
Konya Büyükşehir Belediyesi hak 
ediyor. Konya kadim bir başkent 
ve büyük bir medeniyetin baş-
kentiydi. Üstelik de Konya bizim 
Osmanlı Medeniyeti’nin temelini 
ve zeminini oluşturan bir başkent 
olma özelliğini taşıyordu. Bunla-
rı tamamen tarihçi kimliğimle ve 
alan bilgimle söylüyorum” dedi.

“BÜYÜKŞEHİR ÇALIŞMALARIYLA 
ŞEHRİN MEDENİYET BİRİKİMİNİ 

ORTAYA ÇIKARIYOR”
Sergi Kreatif Direktörü Yasin 

Tütüncü ise Konya Büyükşehir 
Belediyesi tarafından yürütülen 
Türkiye’nin en büyük ihya pro-
jelerinden biri olan Darü’l-Mülk 
projesine değinerek, şu değerlen-
dirmelerde bulundu:

“Konya Büyükşehir, şehrin 
medeniyet birikimini ortaya çıkar-
mak adına pek çok alanda çeşitli 
restorasyon, ihya ve imar faali-

yetlerinde bulunurken, bir dönem 
tekel binası olarak kullanılan Depo 
No:4’ü de restore etmek niyetiyle 
bir çalışma yaptı. Tam da mede-
niyetin merkezinde yer alan bir 
yapıdan bahsediyoruz. Buradaki 
zenginliği göstermek bir fırsattı. 
Hem bu medeniyetin özünde var 
olan bilgi birikimini işaret etmesi 
bakımından hem de bu kurucu 
geleneği işaret etmesi bakımdan 
‘Medeniyet Kuran Şehir’ kelimele-
rini yan yana getirerek sergi kon-
septini belirlemiş olduk.”

DEPO NO:4 ÖĞRENCİLER İÇİN SO-
MUT ÖRNEK NİTELİĞİ TAŞIYOR
Selçuk Üniversitesi Güzel Sa-

natlar Fakültesi Geleneksel Türk 
Sanatları Bölümü Öğretim Üyesi 
Prof. Dr Zuhal Türktaş, Konya Bü-
yükşehir Belediyesi’ne ve projede 
emeği geçenlere teşekkür ederek, 
“Bu medeniyeti geleceğe aktar-
manın en doğru yolları üniversite-
lerden gençlerin içinden geçiyor. 
Dolayısıyla biz bu kültürü aktarır-
ken onları somut örneklerle anla-
tabildiğimizde işimiz çok kolayla-

şıyor. Onlara uzun ders sürecinde 
anlattığımız şeyi, belki buradaki 
bir saatlik ziyaretlerinde çok daha 
kıymetli şekilde hayatlarına ge-
çirebileceğiz. Bu anlamda da çok 
teşekkür ediyorum” diye konuştu.

“İNSAN GELECEĞİ YAŞAMAYA 
ÇALIŞAN BİR VARLIKTIR”

İstanbul Üniversitesi Türk 
İslam Düşünce Tarihi Profesörü 
Abdurrahman Aliy de çok eski 
metinlerde bile gelecek nesil kav-
ramının var olduğunu belirterek, 
“İnsan sadece içinde bulunduğu 
anı yaşayan bir varlık değil. Anı 
yaşayamayan bir varlık. Ona anı 
yaşatmaya çalışmak aslında onu 
sınırların altına almak demek. İn-
san geleceği yaşamaya çalışan bir 
varlıktır. 

Gelecek için bir şey yapmaya 
çalıştıkça 90 yaşında olsanız da 
100 yaşında da olsanız o zihniniz 
ve bedeniniz hala aktif olur. İnsan 
geleceği kurmaya çalışan bir var-
lıktır” ifadelerini kullandı.
n HABER MERKEZİ
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Volvo Trucks, Türkiye’nin 
her köşesine hız kesmeden 
teslimatlarına devam ediyor. 
Türkiye distribütörlüğünü 
Marubeni Dağıtım ve Servis 
A.Ş.’nin yürüttüğü Volvo Tru-
cks, Konya Büyükşehir Beledi-
yesi İtfaiye Daire Başkanlığı’na 
2 adet, 16 Ton Çift Kabin Volvo 
FL 4x2 teslimatı gerçekleştirdi.

Her görevde yüksek perfor-
mans ve verimlilik sunan kam-
yonlarıyla gerek özel gerekse 
kamu sektörünün vazgeçilmez 
tercihi olan Volvo Trucks’ın, 
Konya Büyükşehir Belediyesi 
İtfaiye Daire Başkanlığı’na tes-
lim ettiği 2 adet Volvo FL 4x2, 
itfaiye hizmetlerinde kullanıl-
maya başlıyor. Kurumun, çev-
re ilçeler de dahil olmak üzere 
bünyesinde toplam 251 adet 
itfaiye aracı bulunuyor.

CEVDET İŞBİTİRİCİ: “VOLVO 
TRUCKS MARKASINI

 ENVANTERİMİZE İKİNCİ KEZ 
GÜVENLE DAHİL EDİYORUZ”
Volvo FL 4x2’lerin teslimat 

törenine, Volvo Trucks Üst 
Yapı ve Kamu Saha Satış Mü-
dürü Emrah Kutlu ve Konya 
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 
Dairesi Başkanı Cevdet İşbi-
tirici katıldı. Cevdet İşbitiri-
ci, yaptığı konuşmada; “2 yıl 

önce satın almış olduğumuz 
Volvo Trucks araçları, farklı 
bölgelerdeki yangın söndür-
me çalışmalarında kullanma 
fırsatımız oldu ve performan-
sından memnun kaldık. Bu 
memnuniyet sonrasında Volvo 
Trucks markasını envanteri-
mize ikinci kez güvenle da-
hil ediyor olmaktan mutluluk 
duyuyoruz. Yeni itfaiye araç-
larımızın Konya Büyükşehir 
Belediyesi’ne hayırlı olmasını 
dileriz” dedi.

İTFAİYE OPERASYONLARINDA 
ÜSTÜN PERFORMANS İÇİN VOLVO 

FL SERİSİ
Volvo FL 4x2 kamyonlar; 

orijinal çift kabin, otomatik 
vites, 210, 250, 280 ve 320 
beygirlik motor seçenekleri, 
geniş iç hacim, 6+1 personel 
taşıma kapasitesi, 90 derece 
tam açılabilen arka kapıları, 
alçak kabini yapısı ve dönüş 
çapı sayesinde dar alanlarda 
kolay manevra kabiliyeti su-
nuyor. Teslim edilen Volvo FL 
kamyonların kabine biniş ve 
iniş kolaylığı sayesinde itfaiye 
ekipleri, acil durum operas-
yonlarında ve yangın sırasın-
da ekstra zaman ve esneklik 
kazanabiliyor.
 n HABER MERKEZİ

Volvo Trucks’tan Konya 
itfaiyesine ikinci teslimat

Genç Saadet Karatay’da
 bayrak değişimi yaşandı

‘Şehrin medeniyet birikimi ortaya çıkarılıyor’

Selçuk Üniversitesinde “Milli Da-
vamız Kıbrıs ve Mavi Vatan” konfe-
ransı yapıldı

Selçuk Üniversitesinde Kuzey 
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti Cumhuriyet 
Meclisi Başkanı Zorlu Töre’nin katılı-
mıyla “Milli Davamız Kıbrıs ve Mavi 
Vatan” konferansı gerçekleştirildi.

Sultan Alparslan Kültür Merkezi 
30 Ağustos Salonu’nda düzenlenen 
programa; Konya Valisi Vahdettin 
Özkan, AK Parti Konya Milletvekili 
Orhan Erdem, İl Jandarma Komu-
tanı Tümgeneral Cemil Lütfi Özkul, 
Konya Büyükşehir Belediyesi Başkan 
Vekili Mustafa Uzbaş, Cumhuriyet 
Başsavcısı Halil İnal, Selçuk Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. Metin Aksoy, 
Konya Baro Başkanı Av. Oktay Unkur, 
Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Ahmet 
Tuğrul Polat, Prof. Dr. Emrullah Eken, 
Prof. Dr. İlhan Çiftci,  Genel Sekreter 
Prof. Dr. Kamil Beşoluk, protokol üye-
leri, gaziler, şehit yakınları, akademis-
yenler, idari personel ve öğrenciler 
katıldı.

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti 
Cumhuriyet Meclisi Başkanı Zorlu 
Töre'yi ağırlamaktan büyük memnu-
niyet duyduğunu ifade eden Selçuk 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Metin 
Aksoy, “Milli davamız Kıbrıs’ın Sel-
çuk Üniversitesi bünyesinde anılıyor 
olmasından dolayı çok mutluyuz ve 
gururluyuz. Bizi biz yapan değerleri 
hiçbir zaman unutmayan Selçuk Üni-
versitesi ailesi var” diye konuştu.

Büyük Selçuklu Devleti’nin baş-
kenti olan Konya'da bulunmaktan 
mutlu olduğunu söyleyen KKTC 
Meclisi Başkanı Zorlu Töre, “Mil-
li Davamız Kıbrıs ve Mavi Vatan” 
konferansı kapsamında Türkiye’nin, 
Kıbrıs’ta Türklerin uğradığı baskı ve 

zulmü ortadan kaldırmak için ger-
çekleştirdiği girişimleri ve harekatları 
detaylarıyla anlatarak Kıbrıs sorunu 
ve bölgedeki son gelişmeler hakkın-
da da bilgiler verdi.

Dünyada insan hakları mesele-
sinin büyük güçlerin kendi çıkarları-
na göre değerlendirildiğine değinen 
Töre, Kıbrıs adasında yaşanan in-
sanlık dramlarına bu güçlerin tıpkı 
bugün Gazze’de olduğu gibi sessiz 
kaldığını söyledi.

KKTC Meclisi Başkanı Töre ko-
nuşmasına şöyle devam etti: “Kim-
lere karşı istiklal mücadelesi verdi-
ğinizi sakın unutmayınız. Avrupa'nın 
uzattığı havucun ucunda biliniz ki 
zehir vardır. Bugün değişmiş değil-
lerdir. İşte Gazze, nasıl katliamlar 
yapıyorlar, nasıl soykırım uyguluyor-
lar. Nerede kaldı Birleşmiş Milletler, 

nerede Avrupa insan hakları, nerede 
Birleşmiş Milletlerin İnsan Hakları 
Sözleşmesi? Katliamın ve soykırımın 
ortakları, Birleşmiş Milletler Güven-
lik Konseyi'nin ülkeleridir. Avrupa 
Birliği’nin lider ülkeleridir. Onlara en 
güzel cevabı, Cumhur Reisimiz ver-
di. Cumhur Reisimiz Recep Tayyip 
Erdoğan’ın ‘Dünya beşten büyüktür’ 
sözü tam da yerine oturdu. Bu söz, 
soykırım olmadan söylenmiştir. Ama 
Gazze'deki katliam ve soykırım bu 
sözün ne kadar gerçek olduğunu bir 
kere daha ortaya koydu. Ve dünyanın 
birçok mazlum ülkesi ve zayıf ülkeleri 
artık gözlerini açtılar, inşallah Gaz-
ze’de yaşanılanlardan sonra yeni bir 
dünya kurulur.”

Birlik ve beraberlik duygusuna 
vurgu yapan KKTC Meclisi Başka-
nı Töre, “İngilizler, Fransızlar Doğu 

Akdeniz’e geliyorlar, petrol araştır-
ması yapacaklar. Orta Doğu'da asker 
bulunduruyorlar, bölücü terör örgüt-
lerini besliyorlar, eğitiyorlar ama Tür-
kiye’ye diyorlar ki: Kıbrıs’tan çekil, 
Doğu Akdeniz’de sondaj araştırma 
gemilerini geri çek. Türkiye olarak ve 
Türkiye’nin yanındaki Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti olarak bu coğraf-
yanın en büyük ülkesiyiz. Kendimizi 
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti olarak 
Türkiye Cumhuriyeti’nden ve Türk 
milletinden Kıbrıslı Türk diye ayırmı-
yorum. Biz hepimiz biriz, tek milletiz 
ve hep birlikte Türk milletiyiz. Ve bir-
likte var olacağız. Birlikte yola devam 
edeceğiz. Onlar Doğu Akdeniz’de 
uçak gemileri bulunduracaklar, onlar 
Orta Doğu'da asker bulunduracaklar, 
onlar denizaltı gemileri bulundura-
caklar. Ama Türkiye, Türk ordusu 
bu bölgeden geri çekilsin. İskende-
run’dan, Mersin körfezinden ve An-
talya’dan dışarı çıkmasın. Akdeniz'i 
böyle seyretsin sadece. Yağma yok. 
Bizim hakkımız, onlardan çok daha 
fazladır. Onlar okyanusların, denizle-
rin ötesinden geliyorlar ama biz bu 
coğrafyanın içerisindeyiz. Bu coğraf-
yada bizlerin canı var, kanı var. Bizim 
aziz şehitlerimize, kahraman gazileri-
mize, ecdadımıza ve bizden sonraki 
nesillere borcumuz var. Gençler, siz-
ler bayraksınız. Bayrağa leke sürdür-
meyeceksiniz. Onu daima en yüce 
temsiliyet olarak kabul edeceksiniz 
ve rehberiniz, tarihimiz ve ecdadımız 
olacak. Milli ve manevi değerlerden 
asla vazgeçmeyeceksiniz.” dedi. Sel-
çuk Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Metin Aksoy, KKTC Meclisi Başkanı 
Zorlu Töre’ye “Dostluk Payesi Beratı” 
ve hediye takdiminde bulundu.
n HABER MERKEZİ 

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti Cumhuriyet Meclisi Başkanı Zorlu Töre; “Türkiye olarak ve Türki-
ye’nin yanındaki Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti olarak bu coğrafyanın en büyük ülkesiyiz” dedi

‘Bu coğrafyanın 
en büyük ülkesiyiz’

Çeşitli programlara katılmak 
üzere Konya’da bulunan Kuzey Kıb-
rıs Türk Cumhuriyeti Meclis Başkanı 
Zorlu Töre, Konya Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Uğur İbrahim Altay’ı 
ziyaret etti.

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti 
(KKTC) Meclis Başkanı Zorlu Töre, 
Konya Büyükşehir Belediye Başka-
nı Uğur İbrahim Altay’ı ziyaret etti. 
TBMM-KKTC Dostluk Grubu Başka-
nı, AK Parti Konya Milletvekili Orhan 

Erdem’in de bulunduğu ziyarette, 
Konya’da bulunmaktan dolayı mut-
luluk duyduğunu ifade eden KKTC 
Meclis Başkanı Töre, Başkan Altay’a 
çalışmalarında başarılar diledi. Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur 

İbrahim Altay da KKTC Meclis Baş-
kanı Töre’yi çeşitli programlar vesi-
lesiyle Konya’da ağırlamaktan dolayı 
büyük memnuniyet duyduklarını be-
lirterek, ziyaretleri dolayısıyla teşek-
kür etti. n HABER MERKEZİ 

Zorlu Töre Başkan Altay’ı ziyaret etti

Saadet Partisi Karatay İlçe 
Gençlik Kolları Başkanlığında 
nöbet değişimi yaşandı. Enes 
Alper, görevini Mustafa İlhan’a 
devretti.

Saadet Partisi Konya İl 
Gençlik Kolları resmi sosyal 
medya hesaplarından duyuru-
lan değişimde şu ifadelere yer 

verildi.” Karatay Gençlik Kolları 
Başkanımız Enes Alper görevi-
ni Mustafa İlhan’a devretmiştir. 
Bugüne kadar görevini azimle 
yürüten Enes Alper başkanımı-
za teşekkür ediyor, görevi yeni 
devralan Mustafa İlhan başka-
nımıza muvaffakiyetler diliyo-
ruz.” n HABER MERKEZİ



İlk Türk Astronot Alper Ge-
zeravcı’nın uzaya çıkmasıyla 
kamuoyunun gözü bilimsel ça-
lışmalara çevrildi. Konuyla ilgili 
görüşlerini dile getiren Prof. Dr. 
Rüştü Güntürkün ise, Yenigün 
Gazetesine Türkiye’nin uzay ve 
havacılıkta geldiği son nokta 
hakkında açıklamalarda bulun-
du. 

Sizi tanıyabilir miyiz? 
Ben Prof. Dr. Rüştü Güntür-

kün. Selçuk Üniversitesi Sivil 
Havacılık Yüksekokulunda Ha-
vacılık Uzay Bilimleri Araştırma 
Geliştirme Merkez Müdürlüğü-
nü yapıyorum ve yine burada 
Havacılık Elektrik Elektronik Bö-
lüm Başkanıyım. Uzay ve Hava-
cılıkta birçok çalışma içerisinde 
bulundum. 
BİLİMİN AMACI BÜTÜN İNSANLIĞA 

HİZMET ETMEKTİR
Uzaya çıkan ilk Türk Astro-

not Alper Gezeravcı hakkında 
ne düşünüyorsunuz? 

Alper Gezeravcı’yı ilk Türk 
Astronot olarak uzaya gönder-
memiz ülkemiz için gerçekten 
bir milat noktası. Alper Bey’i 
bu konuda tebrik ediyorum. Bu 
projede, özellikle Cumhurbaşka-
nımız Recep Tayyip Erdoğan’ın 
büyük katkıları ve emekleri var. 
TÜBİTAK’ın da emekleri mev-
cut. Bugüne kadar birçok ülke 
uzaya astronot gönderdi ama 

bizim böyle bir çalışmamız çok 
fazla yoktu. Aslında biraz geç 
kaldık. 1957 yılında uzaya ilk 
uyduyu Ruslar gönderdi. 1969 
yılında ise Ay’a ilk ayak basan 
Neil Alden Armstrong oldu. Bu 
projeden sonra Amerika’da, 
özellikle gençlerin; Mühendislik, 
Matematik ve Fizik gibi alanlara 
yönelmeye başladığı görüldü. Bu 
rağbet ülkede bilimin ve tekno-
lojinin gelişmesine büyük katkı 
sağladı. Biz de Türkiye olarak 
Alper Gezeravcı’yı uzaya gön-
derdik. Bununla birlikte astronot 
olmak ve bilimle uğraşmak iste-
yen kişi sayısı arttı. Gezeravcı, 
uzayda 13 farklı deney yapacak. 
Çalışmalarına başladı bile. Bili-
min amacı bütün insanlığa hiz-
met etmektir. Gezeravcı’nın yap-
tığı deneyler de hizmettir. Ama, 

“Uzaya resmen 50 milyon dolara 
turist gönderdiler” gibi söylen-
tiler var. Bu çok yanlış bir şey. 
Çünkü bu atılan ilk adım. Gele-
cekte bütün deneylerin ve uzaya 
ilk Türk astronotun çıkmasının 
katkısını göreceğiz. Gençlerimiz 
daha fazla bilimle uğraşacaklar. 
Ama ne yazık ki uzaya astronot 
gönderilmesine belli bir kesim 
karşı çıkıyor. Bunu daha önce 
İnsansız Hava Aracı (İHA) ve Si-
lahlı İnsansız Hava Araçlarında 
da (SİHA) yaptılar. Halbuki terör 
örgütlerine karşı en büyük sa-
vunmamız İHA VE SİHA’larımız. 
Rahmetli Necmettin Erbakan’ın 
1990’larda bu konuyla ilgili bir 
konuşması var. O da şu şekilde, 
“Ben Ankara’da oturacağım. Bir 
düğmeye basacağım ve İstan-
bul’da uçak havalanacak. Onun 

önünde kamera olacak. Ben de 
ekrandan her şeyi göreceğim.” 
Bu sözünden sonra ona karşı ha-
yal kuruyorsan diyenlere, hayal 
olmadan hiçbir şeyin olamaya-
cağını söyledi. Günümüzde ise 
geçmişte hayal ettiğimiz tekno-
lojik gelişmeler gerçek oldu. 

KENDİ UZAY MEKİĞİMİZİ 
YAPACAĞIMIZA İNANIYORUM 
Türkiye’nin kendi uzay me-

kiğini yapma kapasitesi var mı? 
Şu an bizim Ay’a gitmeyle 

ilgili bir çalışmamız var. 2026 
yılında bunu gerçekleştirmeyi 
düşünüyorlar. Ama bir şeyi ye-
niden yapmanın her zaman bel-
li bir maliyeti olur. Yavaş yavaş 
alt yapı oluşması lazım. Aynı 
şey uzay mekiği için de geçer-
li. Bu çalışmanın yapılabilmesi 
adına; yetişmiş personel, yeterli 

düzeyde malzeme, dayanıklılık 
gerekiyor. Şimdi uydularımızı 
gönderiyoruz ve iler ki yıllarda 
kendi mekiğimizi yapacağımıza 
inanıyorum. 
YERLİ VE MİLLİ UYDUSUNU YAPAN 
ÜLKELER ARASINDA DÜNYADA İLK 

10’DAYIZ 
Türkiye, uzay ve havacılık 

noktasında geçmişten günümü-
ze ne gibi gelişmeler elde etti? 

İlk uydumuzu 1994 yılında 
gönderdik. TÜRKSAT 1A uydusu 
bizim ilk uydumuz. Ama rokette 
arıza çıktığı için bunda başarılı 
olamadık. Ama hemen arkasın-
dan, 1995-96 yıllarında TÜRK-
SAT B, TÜRSAT C uydularımızı 
uzaya gönderdik. Bunların belli 
süreleri var. Şu an sonsuz enerji 
gibi bir imkanımız yok. Bu uydu-
lar; resimler gönderiyor, askeri 

amaçla kullanılıyor veya inter-
net ağı sağlıyor. Şu an bizim 
yörüngede 9 tane uydumuz var. 
Mesela GÖKTÜRK 1 uydumuz 
askeri amaçlı olup, Zeytindalı 
Harekatında bize bütün bilgileri 
temin etti. Bunun yanında bizim 
ülke olarak CPS sinyallerimiz 
yok. Bunu Amerika’dan alıyoruz. 
Ancak onlardan alınan CPS ile 
savaşa girmek veya harekat baş-
latmak doğru olmaz. Çünkü her 
şey onların kontrolü altında olur. 
Dolayısıyla GÖKTÜRK uydumuz 
ile teröristlerin yerlerini kendi-
miz aldık. İMECE teknolojimiz 
ise; askeri alanlarda kullanılma-
sının yanı sıra internet sağlayı-
cısı özelliğine sahip. Bu uydular; 
CPS sinyali oluşmayan köylerde 
özellikle eğitim amaçlı da kulla-
nılıyor. O köylere uydudan aldı-
ğımız sinyallerle internet vere-
rek yaklaşık 2 binden fazla okula 
internet sağlamış oluyoruz. 
TÜRKSAT 6 uydumuz ise yüzde 
100 milli. Her şeyiyle Türkiye 
Cumhuriyeti’nin yaptığı TÜRK-
SAT 6’yı bu yılın Haziran ayında 
uzaya göndereceğiz. Dünyada şu 
an kendi milli uydusunu ürete-
bilen ilk 10 ülke arasına da gir-
miş olduk. İlerleyen zamanlarda 
daha fazlasını yapacağımızı bili-
yorum. 

Teşekkür ederiz…
n TUBA KAYA

Prof. Dr. Rüştü Güntürkün
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İlk Türk Astronot Alper Gezeravcı’yı uzayda yaptığı deneylerden dolayı tebrik eden Prof. Dr. Rüştü Gün-
türkün, yerli ve milli uydu üreten ülkeler arasında Türkiye’nin dünyada ilk 10’a girdiğine de dikkat çekti 

‘Dünyada ilk 10’dayız!’

Konyalı olmamasına rağmen 
şehre sürekli hizmet ettiğini ve de-
ğerlerine sahip çıktığını belirten Hacı 
Kaymak Mahalle Muhtar adayı Hilal 
Rukiye Boydak, mahallelinin muhtar 
olması için kendisini desteklediğini 
ifade etti.

Yerel seçimlere az bir zaman 
kala siyasilerin saha çalışmaları hızlı 
bir şekilde devam ediyor. Özellikle 
Konya’daki ‘kadın muhtar adayları’ 
vatandaşların yüzünü güldürüyor. 
Bunlardan birisi de Konya Hacı Kay-
mak Mahalle Muhtar adayı olan Hilal 
Rukiye Boydak. Mahallesinde bulu-
nan birtakım eksiklikleri çözüme ka-
vuşturmak istediğini söyleyen Hilal 
Boydak, seçimi kaybetse de ‘gönül-
lerin muhtarı’ olduğunu ileri sürüyor.

AKLIMIN UCUNDAN GEÇMEZKEN 
KENDİMİ MUHTAR ADAYI 

OLARAK BULDUM
Boydak, muhtar adayı olma nok-

tasında oturduğu mahalledeki insan-
lardan destek aldığını dile getirerek 
aday olma sürecinin nasıl geliştiğini 
anlattı. Boydak, “Radyolarda çalıştım 
ve programlar yaptım. Bunun yanın-
da dergi editörlüğü yaptım, köşe yazı-
ları yazdım. Birçok firmanın basın da-
nışmanı oldum. Ben ve ekibim güzel 
işlere imza attık. Çocuklarla program-
lar yaptık, onları çikolata fabrikasın-
dan tutun şeker pancarı fabrikasına 
kadar birçok yere götürdük. Konyalı 
olmamama rağmen bu şehre hizmet 
ettim. Belki de herhangi bir Konyalı-
dan daha fazla şehre sahip çıkan biri-
siyim. Bunların dışında benim Down 
Sendromlu bir çocuğum var ve Cum-

hurbaşkanlığı İletişim Merkezine (Cİ-
MER) metinler yazdım. Çünkü Down 
Sendromu iyileşmeyen ve genetik bir 
hastalık. Ama 2 yılda bir rapor almak 
zorunda kalıyoruz. Benim çocuğum 
doğduğundan beri hastanelere gittiği 
için artık beyaz önlük giyen herkesten 
çok korkuyor. Dolayısıyla günlerim, 
bütün alanlarda mücadele ederek 
geçti. Bütün bu yönlerimi, tavrımı ve 
davranışlarımı gören mahalleli, muh-
tar adayı olmam için beni ikna etti ve 
bunu çok istediler. Hiç aklımın ucun-
da olmazken kendimi muhtar adayı 
olarak buldum” diye konuştu. 

‘KEZBAN YENGE’ TÜRKÜSÜNÜ 
BANA UYARLADILAR

Konya’nın artık çok çağdaş bir 
şehir olduğuna dikkat çeken Boydak, 
bu şehirde kadınların her meslekte 
var olabildiğini vurguladı. Boydak, 
“Bizim yörede meşhur olan ‘Kezban 
Yenge’ türküsünü, mahalleli benim 
ismime uyarlayarak yeniden yaptı. 
Bunun yanında mahallede, muhtar 
adayı bir kadın olarak bazı kişilerden 
tepki alacağımı düşünmüştüm. Ama 

tam aksine herkes benim arkamdan 
dua etti. Bu beni çok heyecanlandır-
dı ve mutlu etti. Böylelikle seçimden 
sonraki sabah, kazanan olarak uyan-
masam bile, ben kendimi kazanmış 
sayacağım. Beni hiç tanımayan in-
sanların güvenini, sevgisini, hoşgö-
rüsünü, duasını almak bana yetiyor. 
Gönüllerin muhtarı olduğumu hisse-
diyorum” ifadelerine yer verdi. 

EN BÜYÜK HEDEFİM; ULAŞIM VE 
KADINLARIMIZ İÇİN ÇALIŞMAK
Mahallelerinde olan birtakım 

eksiklikler hakkında bilgi veren Boy-
dak, sözlerine son olarak şunları ek-
ledi: “Hacı Kaymak Mahallesi şehrin 
göbeğinde olmasına rağmen ulaşım 
sorunumuz var. Selçuklunun en ka-
labalık mahallelerinden bir tanesi-
yiz. Ancak kızım 52 otobüsüne binip 
Necmettin Erbakan Üniversitesine 
gidebilmek için Çevre Yoluna çıkmak 
zorunda kalıyor. Baharda yazda bu 
pek bir sorun olmayabilir ama kışın 
insan çok zorlanır. Bunun yanında 
mahallemizde lise de yok. Dolayısıyla 
aileler lise öğrencisi çocuklarını ser-
vise vermek zorunda kalıyor. Ayrıca 
mahallemizdeki kadınların kendini 
ifade edebileceği, kültürel alanda 
gelişim sağlayabileceği bir alan yok. 
Örneğin Konya Büyükşehir Belediye-
si Meslek Edindirme Kurslarının (KO-
MEK) mahallemizde açılmasını çok 
istiyoruz. Hanımlarımız boş oturma-
sınlar. Kadınlarımızın en büyük sosyal 
aktivitesi, çocuklarını okula götürmek 
ve sonrasında komşularla çay, kahve 
içmek olmasın diye çalışacağım.” 
n TUBA KAYA 

‘Muhtar olmam için mahallem arkamda!’

Hilal Rukiye Boydak

Yaşadığımız şehirler sandığımız gibi 
yerinde duran mekânlar mı acaba?

Biz de onun üzerinde duran sakinler 
miyiz?

Ya da zaman okyanusunda seyir ha-
linde olan bir yaşam aracı mı?

Biz mi onun yol almasını sağlıyoruz 
yoksa o mu bizim yaşam yolcuğumuzda 
ömür mesafesinde taşıyor?

Hiç düşündük mü?
Biz şehirlerin etkisiz sakinleri miyiz?
Sınırlı yaşamların sahibi birer varlık 

mıyız?
Yoksa sınırsız yaşamları tamamla-

yan yaşam ustaları mı?
Bir kahveci her zaman aynı insanları 

mı görür?
Yoksa sürekli değişen bir yaşamın 

sakinleri midir yaşamın müdavimleri?
Dolmuşun değişen yolcuları mıyız 

yoksa?
Şehrin en büyük caddesinde, yüz 

elli yıllık taş ve ahşap karışımı binanın 
yerine yapılan son derece lüks bina hiç 
yıkılmayacak gibi yapılmıştı. Betonarme 
bir bina daha elli yıl, yeni geçti;  kentsel 
dönüşüm adı altında kocaman gökdelen-
lere bırakmak üzere yıkılıyor. Zaten demiri 
çimentosu eksik ki çok çabuk dökülmüş.  
Aslında İlk taş bina da, kerpiç binanın ye-
rine yapılmadı mıydı?

Eskiden taş ustaları vardı şimdi onlar 
zaman okyanusu gemisinden inmişler. 
Onların yaptıkları binalar hala şehirlerimi-
zin omurgası… Her taşında mahallesin-
de bin yıllık yaşamların izi var.

Kim bilir kaç yaşam indi bu şehir ge-
milerinden.

Hangi meslekler bu geminin yolcu-
ları oldu?

Hangi işler yeni yolcusu olacak?
Zaman okyanusunda seyreden bu 

geminin güvertesinde bir satranç tahtası 
kurulu…

İnsanlar kazanmak için uğraşır du-
rur.

Her karesi şehrin başka bir mahalle-
si, başka bir işi başka bir makamı…

İnsanlar kazanmak için oynar da oy-
nar…

Seyircileri de var elbet.
Herkes kendi satrancını oynar, kendi 

kazancının peşinde.

Geminin zaman okyanusundaki ro-
tası çok da önemli değil sanki…

Birileri kendi kazancı icabı rotaya yön 
verir de şehir gitmesi gereken yere değil 
de kazanmak isteyenlerin yoluna gider.

Zaman okyanusunda rotası potansi-
yeline varlığına ve yüküne en uygun men-
zile gitmesi gereken o gemi bazen bir iç 
denizde döner durur.

Kaptanın ve ekip arkadaşlarını ka-
zanmasını sağlamak için gerçek menzile 
bir türlü dümen kıramaz…

Seyirciler de kendi günlük isteklerini 
karşıladıkları sürece bu duruma çok da 
ses çıkarmazlar.

Zaten ses çıkarsa da çok bir şey de-
ğişmez inancındadırlar. Çünkü öyle inan-
dırılmışlardır.

Etliye sütlüye karışma denmiştir.
İşini gör geçimini sağla, kendi yaşa-

mına bak.
Ne oyunlar oynamıştır binlerce yıllık 

o tahtada. Hep biri kazanmıştır da şehir 
bir türlü kazanmamıştır. Çünkü varması 
gereken menzile çok uzak.

Bazen oyuncular öyle kazanç hırsla-
rına bürünmüş ki artık kurulan oyun ken-
di oyunları olmaktan çıkmıştır… 

Kendileri de başka oyun kurucuların 
kuklasıdır artık...

Geminin kaptanı geminin gerçek ro-
tasından haberdar değildir.

Tek derdi vardır kaptan ve mürette-
batın, sadece kazanmak.

Kendi kazançları olsun da gemi nere-
ye giderse gitsin…

Şehrin sakinleri de çok ilgili değildir 
şehrin rotasından.

Aslında gemiler yolcularını belirler 
rotasına ona göre ayarlar. Yolcular da 

rotasına göre gemileri belirler.
Şehirler de öyle…
Sakinler şehirlerinin geleceğine karar 

verirler, vermelidirler.  Şehirler de sakinle-
rinin yaşamlarına ilham verirler.

Şehirler ve sakinler bir birini tamam-
lar.

Ama sorumluluk almayan sadece 
kendi yolları ve kazançları kadar şehre 
sahiplenirlerse şehrin sakini olmayı da bir 
türlü gerçekleştiremezler.

Geniş yolları olan bir şehirde trafiği 
tıkayan sürücüler gibi… Sağdan soldan 
açık buldukları her yerden öne geçmeye 
çalışırken arkasında binlerce aracın yolu 
tıkamasına aldırmadan.

Rotaya gerek kalmadığından akla da 
gerek kalmıyormuş gibi yaşamlarla bir 
sakin şehrine nasıl sahip çıkabilir ki?

Satranç tahtasının her karesi ayrı bir 
mahalle satranç tahtası gemi güvertesin-
de şehrin yaşamı…

Oysa şehrin sakinleri şehrin manaya 
bürünmesini de sağlayan asıl güç değil 
mi?

Celalettin Hz Şemsi ile karşılaşıncaya 
kadar da mana şehrinin kapısıydı, Şems 
ile mana okyanusunda HZ Mevlana’ya 
dönüşmedi mi?

Her sakin kendi çapında şehrinin 
Şemsi değil mi?

Şehrin Şemsi olma sorumluluğunu 
üstlenen sakinler kazanırken şehrin de 
yaşam okyanusunda menzile ulaşmasını 
sağlamaz mı?

Hem kendi kazancını hem şehrinin 
menzilini düşünerek mana okyanusuna 
da açılmış olmaz mı?

Yoksa sadece kendi oyunumuzu ka-
zanalım yeter mi?

Şimdi sorumluluk zamanı, şehirleri-
miz için tercihlerimiz önemli.

Sakinlerin tercihi şehir gemisinin de 
rotasını çizecek, yolunu belirleyecek…

Her sakin şehrinin şemsidir. Her bir 
şemsi kendi aydınlığı ile şehri güneş hali-
ne getirir. Manasını güçlendirir.

Şehri, âlemin merkezi haline getirir.
Hz Mevlana belki de bu mana deni-

zinden seslendi’’ kim olursanız olun yine 
gelin’ ’diye davet ederken… Gelin bu ma-
nanın aydınlattığı yaşam şehrinin tahtına 
oturun diye…

GEMİ GÜVERTESİNDE SATRANÇ TAHTASI VE ŞEHRİN SAKİNLERİ

haber@konyayenigun.com
TEVFİK OVACIK 



Seydişehir’de düzenlenen 
uyuşturucu operasyonunda 
bir kişi tutuklandı.

İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Şube Müdürlüğü 
ile Seydişehir Narkotik Büro 
Amirliğince Antalya çevreyo-
lunda durdurulan bir araçta 
arama yapıldı. Kiralık olduğu 
belirlenen aracın torpidosu-
nun altında bulunan gizli böl-
mesine gizlenmiş 530 gram 
skunk ele geçirildi. Şüpheli 
Ferhat Ç. emniyetteki işlem-
lerinin ardından çıkarıldığı 
mahkemece tutuklandı. n AA

Karapınar’da TIR’ın oto-
mobile arkadan çarpması so-
nucu meydana gelen trafik 
kazasında otomobil sürücüsü 
yaralandı. Kaza, Konya Ada-
na Karayolu üzeri Karapınar 
ilçesine bağlı Kazanhüyüğü 
mevkiinde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, İbrahim 
Ü. idaresindeki 42 ALD 923 
plakalı otomobil ile Abdulva-
hap K.’nin kullandığı 42 AAS 

713 plakalı TIR arkadan çarp-
tı. Kazada otomobil sürücüsü 
yaralandı. İhbar üzerine kaza 
yerine sağlık, polis ve jandar-
ma ekibi sevk edildi. Sağlık 
ekipleri tarafından yapılan 
müdahale sonrasında yaralı 
sürücüsü, Karapınar Devlet 
Hastanesine kaldırılarak teda-
vi alındı. Kazayla ilgili soruş-
turma sürüyor. 
n İHA

Sosyal medya platformlarının 
aşırı kullanımıyla cihazlardan 
yayılan ışıklar uykuyu düzenle-
yen hormonu olumsuz şekilde 
etkileyebiliyor. Uyku sorunları 
ise zincirleme problemlere se-
bep olabiliyor. Cihazlardan ya-
yılan ışıkların, uyku düzenini 
sağlayan melatonin hormonunu 
olumsuz etkileyebildiğini ifade 
eden Medicana Sağlık Grubu 
Psikoloji Bölümü Uzmanı Psiko-
log B. Sümeyra Bilgiç, “Dolayı-
sıyla kişiler daha geç vakitlerde 
uyuyor. Gözler olumsuz etkile-
niyor. Göz kızarıklıkları, göz ku-
ruluğu oluşabiliyor ya da uyku 
sorunları ortaya çıkıyor. Bu da 
günlük hayatına, işine, aile iliş-
kilerine etki ediyor. Uyuyamayan 
insan dinlenemez. Vücudu da 
dinlenemez, kendisi de zihinsel 
olarak dinlenemez. Dolayısıy-
la bu da biraz daha gerginliğe, 
daha çok strese sebep olabiliyor, 
kaygı gibi durumlar artabiliyor. 
Bunun yanında fiziksel bir takım 
diğer unsurlar da var. Çok fazla 
telefona bakan insanda boyunda, 
ellerde ağrılar ve elde titremeler 
başlayabiliyor. Kullanımlar art-
tığında sadece psikolojik olarak 
değil, fiziksel olarak da birçok 
farklı olumsuz etkisini görebili-
yoruz” dedi.

“KIYASLAMA, KENDİLERİNDE 
YETERSİZLİK DUYGUSUNA 

SEBEP OLUYOR”
Sosyal medyada şu an gençle-

rin de yetişkinlerin de en çok et-
kilendiği durumlardan birisinin 
özenti olduğunu kaydeden Psiko-
log Bilgiç, “Özellikle fenomenler, 
kişiler orada kendi hayatlarını 
çok mükemmelmiş gibi ya da bir 
şeyleri başarmak, kazanmak çok 
daha kolaymış gibi gösterebili-
yor. Hayatlarında hiçbir sorun 
olmadığını, bunları yansıtıyorlar 
daha çok. Ya da mükemmeliyet-
çi bir fiziki görünüm, bunlardan 
bahsedebiliyorlar. Dolayısıyla bu 
da gençleri, insanları etkiliyor ve 
bir kıyaslamaya girebiliyorlar. 
Bu kıyaslama da kendilerinde bir 
yetersizlik duygusuna sebep olu-
yor. Kendi hayatlarının neden bu 
kadar iyi gitmediğini düşünebili-
yorlar. O hayatlara erişmek için 
neler yapabilirler sürekli bun-
ların peşinde durarak aslında 
kendi hayatlarından tamamıyla 

uzaklaşıyor ve kendilerinden ya-
bancılaşıyorlar. Bu da memnu-
niyetsizliğe sebep oluyor. Yani 
sürekli şikayet etmeye, depresif 
bir duruma gitmeye, kendi ya-
pabileceklerinden uzaklaşmaya 
sebep oluyor. Buna da dikkat et-
memiz lazım” şeklinde konuştu.

“SOSYAL MEDYA KULLANIMI 
YOĞUN OLAN GENÇLERDE 

ASOSYALLEŞMEYİ GÖRÜYORUZ"
Çok fazla sosyal medyayla ha-

şır neşir olmanın kişilerin gerçek 
hayattan uzaklaşmasına sebep 
olduğunu belirten Bilgiç, “Genç 
yaştan, hatta ortaokul dönem-
lerinden 40'lı yaşlara kadar olan 
kesimde artık ciddi bir sorun 
olduğu ortaya çıkmaya başlıyor. 
Yani nasıl? Çok fazla sosyal med-
yayla haşır neşir olmak kişilerin 
gerçek hayattan uzaklaşmasına 
sebep oluyor. Gerçek hayatta 
aldığı hazlardan, keyiflerden, 
sosyal ortamlardan uzaklaşarak 
aslında kişi sosyal medya orta-
mında bu hazları aramaya baş-
lıyor. Çünkü daha kolay, elinin 
altında tek tıkla her yere ulaşa-
biliyor. Sosyal medya uygulama-
larında istediği kişiyle arkadaş 
oluyor, istediği kişiyle konuşuyor 
ya da normalde yüz yüze kendini 
daha iyi ifade edemezken, sos-
yal medyada yazarak daha rahat 
ifade edebildiğini düşünüyor. 
Bu da biraz daha gerçek hayat-
tan uzaklaşmaya, yalnızlaşmaya 
götürebiliyor. Özellikle sosyal 

medya kullanımı yoğun olan 
gençlerde gerçek arkadaşlardan 
uzaklaşmayı ve yalnızlaşmayı, 
asosyalleşmeyi görüyoruz. Bu 
da ne yapıyor? Biraz daha dıştan 
uzaklaştırdıktan sonra depresif, 
daha keyifsiz daha içe kapanık 
bir dünya oluşmasına sebep ola-
biliyor” ifadelerini kullandı.

“HİÇBİR ŞEKİLDE KENDİ 
HAYATIMIZLA BİR 

BAŞKASININ HAYATINI 
KARŞILAŞTIRMAYALIM”

Kendilerine başvuran kişiler-
de neler yapıldığından bahseden 
Bilgiç, “Aile çalışması çok önem-
li. Eğer kişi genç ise aileyle bir-
likte çalışmak, onların iletişimi-
ne sınır koyma becerilerini, kural 
koyma becerilerini arttırma üze-
rinde duruyoruz. Eğer çocukla 
gençle çalışıyorsak bunu doğru 
kullanım yönünde, azaltma yö-
nünde neler yapabiliriz, doğru 
değerleri neler, hedefleri neler 
bu doğrultuda nasıl kullanabilir, 
bunlar üzerine çalışıyoruz. Ve ta-
bii ki oradan alınan haz, gerçek 
hayatta alınan hazlardan daha 
yüksek olduğu için artık belli bir 
noktadan sonra bunu gerçek ha-
yatta nasıl düzenleyebilir bunları 
çalışmış oluyoruz. Hiçbir şekilde 
kendi hayatımızla bir başkası-
nın hayatını karşılaştırmayalım. 
Çünkü bunu yaparsak biraz daha 
durum bizim için zorlaşacak” 
diye konuştu.
 n İHA

Necmettin Erbakan Üniver-
sitesi Diş Hekimliği Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Ali Rıza Tunç-
demir, ağız ve diş sağlığının 
uyku kalitesini etkilediğini, en 
az 2 dakika dişlerin fırçalanması 
gerektiğini bildirdi. Tunçdemir, 
Necmettin Erbakan Üniversite-
si Diş Hekimliği Fakültesi'nde 
günde 1200 hasta girişi yapıldı-
ğını söyledi.

Hastanede teknolojiden ya-
rarlandıklarını, ihtiyaçlara hızlı 
ve etkin cevap verdiklerini an-
latan Tunçdemir, doktor, asistan 
ve fakülte öğrencileriyle yoğun 
tempoda çalıştıklarını dile ge-
tirdi. Tunçdemir, son yıllarda 
ağız ve diş sağlığında kliniklere 
başvuru tercihlerinin değiştiğini 
belirterek, "Bundan 25 yıl önce 
hastalar sadece diş ağrısı veya 
protez talebiyle geliyordu. Artık 
şimdi 'Daha nasıl iyi gülümse-

yebilirim, dişlerim nasıl daha 
iyi beyaz olur?' Artık bunlarla 
gelmeye başladılar. Dişlerini 
büyütmek için başvuranlar var. 
'Dişlerimi daha nasıl beyazla-
tabilirim?' diyenler var. Diş he-
kimliğinde iş, estetik boyut ka-
zandı diyebilirim." diye konuştu.

"AĞIZ VE DİŞ SAĞLIĞI BİRÇOK 
YENİLİĞE, GÜZELLİĞE 

ULAŞILMASINI SAĞLIYOR
Ağız ve diş sağlığının yaşam 

kalitesini doğrudan etkilediğini 
kaydeden Tunçdemir, "Bir hafta 
dişlerimi fırçalamadım. Sonra-
ki haftada da olması gerektiği 

gibi dişlerimi fırçalayıp, diş ipi-
mi kullanıp ve gargarayla ağzı-
mı çalkalayıp yattım. Çok daha 
dinlenmiş, uykumu almış bir 
şekilde uyandığımı hissettim. 
Ağız ve diş sağlığı birçok yenili-
ğe, güzelliğe ulaşılmasını sağlı-
yor. İyi, kaliteli bir uyku için ağız 

ve diş sağlığı bakımı çok daha 
önemli diye düşünüyorum." ifa-
delerini kullandı.

FIRÇALAMAYA DİŞ SIRASIYLA 
BAŞLAMAK ÖNEMLİ

Diş temizliğinde yapılan 
bazı yaygın hatalara işaret eden 
Tunçdemir, şunları söyledi:

"Dişlerimizi sadece 15-20 
saniye kadar fırçalıyoruz. Diş-
lerdeki yemek artıklarının tam 
olarak uzaklaştırılabilmesi için 
en az 2 dakika fırçalamamız ge-
rekiyor. Bunda da sıra takip edil-
meli. Sağ üst taraftan başlayıp, 
ön, arka ve çiğneme yüzeyleri 
ile ortalama 2 dakika boyunca 
fırçanızın ağızdan çıkmaması 
gerekiyor. Sadece fırçalamak 
yetmez. Aynı zamanda her ak-
şam mutlaka diş ipi kullanmanız 
gerekiyor. Günde on seferde fır-
çalasanız iki dişin arasına fırça 
girmediği için o bölgeleri temiz-
leyemezsiniz. Ayrıca fırçalama 
sırasında musluk kapatılmalı. 
Fırçalama sırasında açık bırakı-
lan musluktan 8 ton su kaybe-
diliyor. Fırçayı ıslatmanıza gerek 
yok. Normal macunu bir küçük 
bir parça koyup dişleri fırçala-
maya başlayalım." n AA

Konya’da uyuşturucuya 
geçit verilmiyor; 1 tutuklama

TIR otomobile arkadan 
çarptı, sürücü yaralandı
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Ağız ve diş sağlığı günlük hayatı etkiliyor 

Prof. Dr. Ali Rıza Tunçdemir

Sümeyra Bilgiç

Aşırı sosyal medya kullanımı çeşitli sorunları beraberinde getiriyor. Özenti ve kendini başkalarıyla kı-
yaslama gibi durumlar uyku sorununu getirirken, bu sorun farklı sağlık sorunlarına da neden oluyor

Uykuları kaçırıyor!

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuri-
yeti Meclis Başkanı Zorlu Töre, 
Türkiye Harp Malulü Gaziler 
Şehit Dul ve Yetimleri Derne-
ği’ni ziyaret etti. Bir dizi ziya-
retler için Konya’ya gelen Töre, 

derneğe yaptığı ziyarette gazi 
ve şehit yakınlarıyla biraraya 
geldi. Başkan Töre’yi Türkiye 
Harp Malulü Gaziler Şehit Dul 
ve Yetimleri Derneği Başkanı 
Süleyman Ege, Kıbrıs gazileri 

başta olmak üzere gaziler ve 
şehit yakınları karşıladı. Gazi-
lerin hatıralarını dinleyen Töre, 
Dernek başkanları Süleyman 
Ege, Mustafa Buğur ve Azer-
baycan Karabağ Gazisi Albay 

Nizami İsrafiloğlu’nun kahra-
manlık şiirleriyle duygusal bir 
ziyaret gerçekleştirdi. Ziyaret 
sonunda Töre’ye İstiklal Harbi 
Şehitleri Abidesi gezdirildi. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Töre, gazilerle biraraya geldi 



Beyşehir’de bulunan 205 ya-
taklı Beyşehir Devlet Hastanesinde, 
2023 yılında toplam 528 bin 523 
hastaya sağlık hizmeti verildiği açık-
landı.

Beyşehir Devlet Hastanesi Baş-
hekimi Uzm. Dr. Sıtkı Küçükbuzcu, 
geride kalan yılda sağlık hizmeti su-
nulan 528 bin 523 hastadan 209 bin 
911’inin acil servis, 36 bin 551’inin 
de ağız ve diş sağlığı polikliniklerin-
de sağlık hizmeti aldığını belirtti. Bi-
rinci, ikinci, üçüncü basamak erişkin 
yoğun bakımlarında 752 hastaya, 
yenidoğan yoğun bakım ünitesinde 
393 bebek hastaya sağlık hizmeti 
sunulduğunu ve hastanede 699 be-
bek doğumunun gerçekleştirildiğini 
kaydeden Başhekim Küçükbuzcu, 
“Söz konusu dönemde röntgen, ult-
rason, MR ve tomografi olmak üzere 

toplam 275 bin 325 görüntüleme 
hizmeti sunulmuştur. Halen 11 he-
modiyaliz cihazımız ile aylık ortala-
ma 42 hemodiyaliz hastamıza sağlık 
hizmeti verilmektedir. Yine hastane-
mizde aynı dönemde A Grubu 80, B 

Grubu 576, C Grubu 997, D Grubu 
445, E Grubu 82 ve diğer ameliyat-
lar olmak üzere toplamda 5 bin 501 
ameliyat yapılmıştır. Bin 153 has-
tamıza gastroskopi, 676 hastamıza 
kolonoskopi olmak üzere toplam bin 

829 hastamıza endoskopik işlem ya-
pılmıştır. Hastanemize gelemeyen 
hastalara da evlerinde sağlık hizmeti 
verilmiştir. Bu kapsamda evde sağ-
lık hizmeti ekibimiz tarafından 12 
aylık dönemde 3 bin 670 ev ziyareti 
yapılmış ve aynı zamanda 317 has-
tamızın başvuruları alınarak evde 
sağlık hizmetleri sayısında önemli 
bir seviyeye ulaşılmıştır” dedi.

Başhekim Küçükbuzcu, 2023 
yılında gerçekleştirilen atamalarla 
beraber hastanenin sağlık kadrosu 
yönünden daha da güçlü hale geldi-
ğinin de altını çizerek, “Geçen yıl 15 
uzman hekimimiz, 17 pratisyen he-
kimimiz, 1 diş hekimimiz, 1 eczacı-
mız, 34 ebe-hemşiremiz ve 68 diğer 
personelimiz daha sağlık ekibimize 
katılmıştır” ifadelerine yer verdi.
n İHA

İç Anadolu Bölgesi ülkemiz buğday ekilişinin 
%37’sini yapmaktadır. Bölgenin Kasım ayı yağışı 
55.7 mm, normali 35.1 mm ve 2022 yılı Kasım ayı 
yağışı 18.9 mm'dir. Konya özellikle bölgede önemli bir hububat ekilen 
ilimizdir. 

2022 yılında 19,75 milyon ton olan buğday üretimi 2023 yılında 
%10,4 artışla 21,8 milyon ton, 8,5 milyon ton olan arpa üretimi ise 
%5,8 artışla 9 milyon ton olarak gerçekleştiği tahmin edilmektedir. 

Konya ili, 780.043 km2 olan Türkiye yüzölçümünün %5,24’lik kıs-
mına karşılık gelen (göller dâhil) 40.838 km2 yüzölçümü ile ülkenin 
en geniş arazi varlığına sahip ili olup; 1.858.692 hektar alanda tarım 
yapılmaktadır. Konya ilinde Çiftçi Kayıt ve Türkvet Sistemine kayıtlı top-
lam 133.629 çiftçisi ile fiilen tarım sektöründe faaliyet göstermektedir. 
Deniz seviyesinden yüksekliği, yerleşim birimlerinin konumlarına göre 
570-1700 m arasında değişmektedir. 

Coğrafik olarak genişlik ve deniz seviyesinden yükseklikteki farklılık-
lar, ilin ekolojik yapısında farklı özelliklerin oluşumuna neden olmuştur. 
Yıllık yağış miktarı ilçelere göre 300-760 mm arasında değişmektedir. 

Topoğrafik olarak doğu, kuzey ve batı bölgelerinde oldukça düz ve 
büyük ovalar yer alırken güney bölgesinde oldukça engebeli araziler 
bulunmaktadır. İlin doğu ve kuzeyinde yer alan ve ünlü “Konya Ovası” 
diye adlandırılan geniş alanlarda yağışın 400 mm‘nin altında, hatta bazı 
lokal bölgelerde 230 mm‘ye kadar düşmektedir. Bu durum kuru ziraat 
sistemini mecbur kılmaktadır. 

Ülkenin %5.4’ünü ve tarım alanlarının %7.93’ünü kaplayan (Tablo 
1) Konya, Türkiye'de; buğday, şekerpancarı, kuru fasulye, havuç, tavuk 
yumurtası üretiminde 1. Sırada, ayrıca arpa, nohut, patates, ayçiçeği 
ve mantar üretiminin yanı sıra et ve süt, süt ürünleri üretiminde de ilk 
sıralarda yer almaktadır.

Tablo 1. Arazi Varlığı (ha) 

Türkiye genelinde 2023 yılı sonbahar yağışları geçte başlamış olsa 
da normaline göre %59, 2022 yılı Kasım ayı yağışına göre %100’den 
fazla artma gerçekleşti. Bölgenin su yılı yağışı 77.0 mm, normali 66.6 
mm ve 2023 su yılı yağışı 40.1 mm'dir. Türkiye genelinde son 34 yılın 

en yağışlı Kasım ayı yaşanmıştır.
Türkiye genelin- de kışlık tahıl ekimi 

çimlenme ve çıkışla- rını tamamlanmıştır. 
Kış yağışları da her ne kadar düzenli bir 
dağılım göstermemiş olsa da toplamda ya-
ğış miktarı yeterli gö- rülmektedir. Konya’da 
ekim ayında ortala- maların altında yağış 
gerçekleştiğinden kı- raç arazilerde erken 
dönemde çimlenme g e r ç e k l e ş m e z k e n 
kasım ayında alınan son yağışlarla kuraklık 
stresi çoğu ilçede ortadan kalkmıştır.

Tablo 2. Türkiye Tahıllar Ürünler Üretimi

TUİK – 2024
Yukardaki Tablo 2’de görüldüğü gibi Türkiye önemli bir tahıl üreticisidir. 

Konya il olarak buğday üretiminde 1.6 milyon tondan ve arpa üretiminde 850 
bin tondan fazla üretim ile Türkiye’de önemli bir tahıl üreten il olup bu üretimini 
sürdürmelidir. 

2023 yılı ekiliş döneminde sertifikalı tohum fiyatının yük-
sek bulunması gibi bazı nedenlerden dolayı sertifikalı tohum-
luk kullanım oranının tahıllarda azaldığı söylenilmektedir. 

Verimde ve kalitede önemli bir artışa neden olan sertifikalı tohum kullanımının 
geçen yıllara göre azalması ülkemiz ve üreticilerimiz açısından bence bir kayıp 
olarak görülmelidir. Keşke azalma değil artış olsaydı. Çünkü özellikle ilimizde üre-
tilen sertifikalı tohumlar bölge şartlarına daha uygun olduğundan üreticilerimiz 
tercih etmelidirler 

Genel itibariyle gübre fiyatlarındaki artışlar ve sonbaharın erken döneminde 
yağış yetersizliği nedeniyle tahıl üreticileri DAP kullanmaktan kaçmış ve daha ucuz 
olan kompoze gübrelerin kullanılmasına yöneltmiştir.   

Konya’da mısır fiyatlarının geçen yıla göre üretici beklentilerinin altında kal-
ması nedeniyle mevcut şartların devam etmesi durumunda %15-25 civarında 
mısır ekilişlerinin azalacağı ve mısır ekilişinden başta hububat olmak üzere çe-
rezlik kabak, ayçiçeği, şeker pancarı, kuru fasulye gibi ürünlere geçiş olacağı ön-
görülmektedir. Tarımda üretim öngörülere göre değil üretim planlamasına göre 
yapılmalıdır.

Hububat üretiminin sağlıklı artışı veya üretimin istikrarlı sürdürülebilmesi için 
en azından üretim sezonunca girdi fiyatlarında istikrar sağlanmalı veya bu artışlar 
sübvanse edilmelidir.

Fark ödemesi desteklerinden buğdayın ve diğer tahılların destek birim fiyatı 
kilogram başına piyasa şartlarına göre önceden esnek şekilde taban fiyatı belirtil-
meli ve yıllık üretim durumuna göre fark ödemeleri yükseltilmelidir. 

Konya’da DSİ 4. ve 18. Bölge Müdürlükleri verilerine göre 609.299 ha ara-
zi sulanmaktadır. 1.858.692 ha alanda yetiştiriciliği yapılan ürünlerin su ihtiyacı; 
eğer bütün yer altı ve yerüstü

sulama şebekelerinin kapalı sistem olması (ki şu anda tamamı kapalı sistem 
değil), tarla içi sulamaları da ürün desenine göre damla/yağmurlama sulama sis-
temi ile yapılması ve meteorolojik değerler dikkate alınarak bitkinin ihtiyacına göre 
su verilebilmesi halinde 4.1 milyar m³'tür. Konya ilinin yeraltı ve yerüstü kullanı-
labilir su miktarı ise; 3,1 milyar m³'tür. Bu durum açıkça göstermektedir ki ziraat 
biliminin gereklerinin yerine getirilmesi halinde bile mevcut sulanan alanlar için 
Konya ilinin su potansiyeli yetersizdir. Bu nedenle ilin eksik olan 1 milyar m3 su 
ihtiyacı dış havzalardan sağlanmalıdır.

Ayrıca bölgemizde sulanan alanlarda hububat yetiştirildiği dikkate alındığında 
gelecek yıllar için aynı ekim alanı ve üretimin alınabilmesi için su temini de önemli 
görülmektedir. Aksi halde il genelinde %16 civarına düşmüş olan nadas alanlar 
genişleyecek ve ekim alanları azalacaktır. Gerçekleşmeyeceğini arzu ettiğimiz bu 
duruma düşülmez İnşallah. Düşülür ise Konya son yıllarda birinci- ikinci olduğu 
ürünlerde bu derecelerini kaybedebilir. 

Mevcut durumu koruması ve daha da yükseltilmesi dileklerimle hoşça kalınız.

Bugünkü ekonomik koşul-
lar altında ve hayat pahalığında 
emeklilerin geçinmekte oldukça 
zorlandığını kaydeden Cumhu-
riyet Halk Partisi (CHP) Konya 
İl Başkanı Bekir Yaman, “İkti-
darın SSK ve BAĞ-KUR emekli-
sine yüzde 49,25 oranında zam 
yapması emeklilerimizi şaşkın-
lık içinde bıraktı. Yapılan zam-
la emeklilerimiz kiramı ödesin, 
ihtiyaçlarını mı karşılasın, gıda, 
ısınma ve giyinmeye mi harca-
sın. Yapılan zamla emeklileri-
mizin bütün saydıklarımı karşı-
laması mümkün değildir. Bütün 
harcama kalemleri karşısında da 
yetersiz kalıyor. Bütün emeklile-
rimiz yapılan bu zam karşısında 

yarın endişesi yaşarken, geçine-
meme derdi içinde yarınından 
umutsuzdur. Hâlbuki emeklile-

rimiz beklentisi geçinebileceği 
bir zamdı. İktidar bunu bile çok 
görerek, emeklilerimizi görmez-

den gelip, bir şaşkınlık içinde 
bıraktı.  Bizim iktidardan bek-
lentimiz, en düşük emekli maaşı 
10 bin lira değil, asgari ücret dü-
zeyine çıksın, 17 bin lira olsun. 
İktidar emeklilere yaptığı zamla 
iyileştirme yaptığını dile getiri-
yor. Fakat yapmaya çalıştıklarını 
söyledikleri iyileştirme, iyileştir-
me değildir. Sadece bizim gün-
demde tuttuğumuz ve emeklile-
rin sahiplendiği tepkiler üzerine 
şimdi göstermelik bir iyileştirme 
yaptı. Biz en düşük emekli maa-
şı, asgari ücrete eşitlenene kadar 
yani en az 17 bin lira olana kadar 
konuşmaya ve emeklilerin sesi-
ni duyurmaya devam edeceğiz" 
dedi. n HABER MERKEZİ 

CHP Konya İl Başkanı Bekir Yaman iktidarın emeklilere verdiği zammı yetersiz olduğu-
nu belirterek, en düşük emekli maaşının asgari ücretle eşlenmesi gerektiğini ifade etti

Emekli maaşı asgari 
ücretle eşitlenmelidir
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Bekir Yaman 

Yarım milyon hastaya hizmet verdi 

KONYA’DA HUBUBAT EKİLİŞİ 

haber@konyayenigun.com
MEVLÜT MÜLAYİM

Üretim - Production

Tahıllar Pay (%) Pay (%)
Değişim 
(%)

Cereals 2022 Share (%) 2023 Share (%)
Change 
(%)

Toplam - Total  70 458 413 100,0  77 686 237 100,0 10,3

Tahıllar – Cereals  38 671 839 54,9  42 198 659 54,3 9,1

Buğday - Wheat  19 750 000 28,0  22 000 000 28,3 11,4

  Mısır (dane) - Maize  8 500 000 12,1  9 000 000 11,6 5,9

Çeltik - Rice in the 
husk

  950 000 1,3   900 000 1,2 -5,3

Arpa - Barley   8 500 000 12,1  9 200 000 11,8 8,2

Çavdar - Rye   273 000 0,4   305 000 0,4 11,7

Yulaf - Oats   365 000 0,5   410 000 0,5 12,3

Kaplıca - Spelt    3 447 0,0   2 818 0,0 -18,2

Darı - Millet   4 168 0,0   4 101 0,0 -1,6

Kuş yemi - Canary 
grass 

  4 848 0,0   4 192 0,0 -13,5

Mahlut - Mixed grain 0 0,0 0 0,0 0,0

Tritikale - Triticale   320 000 0,5   370 000 0,5 15,6

Sorgum - Sorghum    17 0,0    18 0,0  5,9

Karabuğday - 
Buckwheat 

  1 359 0,0   2 530 0,0  86,2

Motorlu taşıtlar vergisinin 
(MTV) bu yıla ilişkin ilk taksi-
ti ile borç yapılandırmalarına 
ilişkin taksit ödemelerinin 31 
Ocak'a kadar yapılması gere-
kiyor.

Edinilen bilgiye göre, MTV, 
taşıtların kayıt ve tescilinin 
yapıldığı yerin vergi dairesin-
ce her yıl ocakta yıllık olarak 
tahakkuk ettiriliyor. Uygula-
nan MTV, ocak ve temmuzda 
olmak üzere eşit 2 taksitte 
ödeniyor.

Bu kapsamda 1 Ocak'ta 
başlayan MTV'nin birinci tak-
sit ödeme dönemi 4 gün sonra 
sona erecek. Söz konusu ver-
gi, Dijital Vergi Dairesinden 
(dijital.gib.gov.tr) veya mobil 
uygulamasından (Google Play, 
App Store, Huawei AppGal-
lery) 02.00-23.45 saatlerinde 
anlaşmalı bankaların banka 
kartı/kredi kartı, banka hesa-
bından havale yöntemi, ya-
bancı ülkede faaliyet gösteren 
bankalara ait kartlar ile vergi 
tahsiline yetkili bankalar, ver-
gi dairesi vezneleri aracılığıyla 
ve PTT şubelerinden ödenebi-
liyor.

Bu yıla ilişkin MTV tutar-
ları, yeniden değerleme oranı 
olan yüzde 58,46 baz alına-
rak hesaplandı. Buna göre, 

2024'te en düşük MTV tutarı 
347 lira, en yüksek 133 bin 
572 lira olacak. Söz konusu 
tutarların yarısına tekabül 
eden birinci taksit ödemele-
ri 31 Ocak'a kadar yapılacak. 
MTV'nin zamanında ödenme-
mesi durumunda araç sahip-
leri aylık yüzde 3,5 gecikme 
faizi ödeyecek.

YAPILANDIRMADA TAKSİT 
ÖDEMESİ SÜRESİ DOLUYOR
Ekim-Kasım-Aralık 2023 

dönemine ait KDV'nin beyanı 
ve ödemesinin de yarına kadar 
(29 Ocak) yapılması gerekiyor. 
Bunun yanı sıra 7326 sayılı 
yapılandırmada 15'inci, 7440 
sayılı yapılandırmada da 8'inci 
taksitler ay sonuna kadar öde-
necek.

Bu yılın vergi takviminde, 
mükelleflerin ilgili döneme 
ait geri kazanım katılım payı, 
Ekim-Kasım-Aralık 2023'e ait 
turizm payının beyanı ve öde-
mesi, haberleşme vergisi, diji-
tal hizmet vergisi beyanname-
sinin verilmesi, yıllık harçların 
ödenmesi, 2023 yılında kulla-
nılan defterlerin 2024 yılında 
da kullanılmak istenmesi ha-
linde yasal defterlere ilişkin 
ara tasdik yapılması için de 
süre 31 Ocak'ta dolacak.
 n AA

MTV ve yapılandırma taksit 
ödemelerinde son 3 gün



Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
31 Mart Mahalli İdareler Genel 
Seçimi'nde yarışacak AK Parti 
Eskişehir ilçe belediye başkan 
adaylarının tanıtımı için Şehit 
Anıl Gül Spor Salonu'nda dü-
zenlenen toplantıda konuştu.

Eskişehir Büyükşehir Bele-
diye Başkan adayı Nebi Hati-
poğlu'nun ardından ilçelerdeki 
adayları açıklayacaklarını belir-
ten Erdoğan, AK Parti ve Cum-
hur İttifakı olarak Eskişehir'de, 
büyükşehir ve ilçeleriyle destan 
yazacakları bir seçim geçirile-
ceğine inandığını, Eskişehir'in 
31 Mart'ta tercihini gerçek be-
lediyecilikten yana kullanacağı-
na şüphe duymadığını söyledi.

Türkiye'ye ve şehirlere vakit 
kaybettiren, kaynak ve enerji 
israfı ettiren şov, ajans, ideo-
lojik dayatma, milletin ortak 
değerlerinin istismarı siyase-
tinin artık sonuna gelindiğini 
ifade eden Erdoğan, 31 Mart'ın, 
eser ve hizmet belediyeciliğinin 
yükselişinin sembolü olacağını, 
kuruluşun ve kurtuluşun şehri 
Eskişehir'in de Türkiye Yüzyılı 
belediyeciliğinin öncülüğünü 
yapacağını belirtti.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
"Bundan 30 yıl önce belediye-
lerde elde ettiği başarılarla mil-
letin gönlüne girmiş bir kadro 
olarak önümüzdeki seçimlerde 
bir kez daha aynı yolda 'Bismil-
lah' diyeceğiz. Eskişehir'in ma-
nevi muhafızı Yunus Emre'nin 
dediği gibi 'Biz sevdik aşık ol-
duk, sevildik maşuk olduk. Her 
dem yeniden doğarız, bizden 
kim usanası.' Biz milletimize 
aşığız." diye konuştu.

Ülkeye hizmet etmek, şe-
hirlere eser kazandırmak için 
sürekli kendilerini, kadroları, 
vizyonlarını, projelerini yeni-
leyerek, daha ileriye götürerek 
yollarına devam ettiklerini an-
latan Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
"Eskişehir'e hızlı treni kim ge-
tirdi? Eskişehir'in bütün yol-
larıyla ilgili atılan adımlarda 
kimin imzası var? Otoyollar, 
otobanlar kiminle inşa edildi? 
Alt yapısıyla üst yapısıyla kim 
bunları yaptı, AK Parti. Bundan 
sonra, bir tarafı maalesef ço-
rak ama bir tarafında da inşal-
lah hem merkezi yönetim hem 
belediye el ele verdiği zaman 
Eskişehirimiz yeniden ihya olur 
ayağa kalkar." dedi.

AK Parti olarak kurulduk-
ları günden bugüne kadar 17 

defa millet tarafından sandıkta 
imtihana tabi tutulduklarını, 
hepsinden alınlarının akıyla 
çıktıklarını söyleyen Erdoğan, 
bu seçimde de hedeflerinin 
sandıktan birinci çıkmak oldu-
ğunu ifade etti. Cumhurbaşka-
nı Recep Tayyip Erdoğan, şöyle 
devam etti:

"Dünyada ve bölgemizde öy-
lesine kritik gelişmeler yaşanı-
yor ki ülkemizin de şehirlerimi-
zin de kaybedecek bırakınız beş 
yılı, tek bir günü bile yoktur. 
Kaybettiğimiz her anın sadece 
kendimize değil, asıl evlatları-
mızın geleceğine yüklenen de-
vasa maliyetleri olacağını bili-
yoruz. Türkiye'ye bu kötülüğü 
Cumhuriyet boyunca defalarca 
yaptılar. Tek parti devrinde ül-
keyi içe kapatarak bu kötülüğü 
yaptılar. Ardı ardına yaşadığı-
mız darbelerle ülkeyi gerilete-
rek bu kötülüğü yaptılar. Siyasi 
istikrarsızlık, sosyal ve ideolojik 
gerilim, ekonomik kriz, kısır 
döngüleriyle bu kötülüğü yap-
tılar. Terör örgütlerini başımıza 
musallat ederek, sınırlarımız 
boyunca sürekli bizi rahatsız 
ederek bu kötülüğü yaptılar. 
Emin olun bugün de fırsat bul-
salar tüm bu felaketler zincirini 
yeniden boynumuza dolayacak-
lar. Hükümete geldiğimizden 
beri ülkemize kazandırdığımız 
demokrasi ve kalkınma atılım-
ları yanında işte bu hain tuzak-
larla da mücadele ettik. Sadece 
son 10 yılda yaşadıklarımızdan 
bir tanesi başka bir ülkenin ba-
şına gelse emin olun yerle yek-
san olmuştu."
"ESKİ GENEL BAŞKANIN DERDİ YENİ-
DEN GENEL BAŞKANLIK KOLTUĞUNA 

GERİ DÖNMEK"
Erdoğan, milletle omuz 

omuza, kol kola, yürek yüreğe 
vererek, Türkiye'nin istiklali ve 
istikbali üzerinde oynanan tüm 
oyunları bozduklarını belirtti.

Hem asırlık altyapı ihmal-
lerini telafi ettiklerini hem de 
Türkiye'yi Cumhuriyet'in ikinci 
asrına hazırladıklarını anlatan 
Erdoğan, şöyle konuştu: "Önü-
müzdeki seçimleri işte bu ha-
zırlık çabasının bir merhalesi 
olarak görüyoruz. Dikkat eder-
seniz CHP'nin ve onunla aynı 
yöne bakan partilerin, şehirle-
rimizi geleceğe hazırlamak gibi 
bir derdi yok. Eski genel baş-
kanları ile yeni genel başkanla-
rı ile masanın altındaki, sütun 
gerisindeki gölge başkanlarıyla 

oradaki herkesin derdi, ken-
di iktidar alanlarını korumak, 
genişletmek veya geri kazan-
maktır. Tabii bu gerçeği itiraf 
edemedikleri için her siyasi 
partinin asli görevi ve hakkı 
olan seçimlere katılma irade-
sine dahi tahammül edemeyen 
bir çırpınış içindeler. Güya de-
ğişim diye gelen CHP'nin yeni 
genel başkanı ışık hızıyla tek 
parti faşizminin kendinden baş-
ka kimseye tahammülü olma-
yan zihniyete büründü. Gerçi 
partisinde kimsenin kendisi-
ni takmadığı anlaşılıyor ama 
o bize höykürerek bu zaafını 
gizleyebileceğini sanıyor. Eski 
genel başkanı derseniz, o da 
kendini gündemde tutmak için 
yarısı yalan, yarısı yanlış ama 
tamamı da cehalet ürünü he-
zeyanlarla bize sataşarak gün-
demde kalmaya çalışıyor. Onun 
derdi de CHP içinde giderek ar-
tan ve bir tarafını da kendisinin 
oluşturduğu kavgayı gözlerden 
saklayarak, sessiz, sedasız ye-
niden genel başkanlık koltu-
ğuna geri dönmek. Farkı görü-
yorsunuz değil mi? Biz hangi 
mücadeleleri veriyoruz, nelerle 
uğraşıyoruz, onlar hangi hırsla-
rın, hangi küçük oyunların he-
sabı içinde? Ziya Paşa ne güzel 

söylemiş. 'Ayinesi iştir kişinin, 
lafa bakılmaz, şahsın görünür 
rütbe-i aklı eserinde.' Varsın 
onlar kendi kısır siyasetlerinin, 
kavgalarının içinde boğulup 
gitsinler. Biz eser ve hizmet 
siyasetiyle ülkemizi büyütme-
ye, devletimizi güçlendirmeye, 
milletimizi gururlandırmaya 
devam edeceğiz."

"TÜRKİYE YÜZYILI 
YOLCULUĞUMUZDA BİZİ EN İYİ 
ANLAYACAK, EN ÇOK DESTEK 
VERECEK İLİMİZ ESKİŞEHİR"
Anadolu'nun mayasının bu 

topraklarda çalındığını dile ge-
tiren Erdoğan, "Haçlılara Ana-
dolu'yu dar eden Kılıçarslan'ın, 
milletimizin irfanının asırlar 
aşan sesi Nasrettin Hoca'nın, 
gönül dünyamızın sultanların-
dan Yunus Emre'nin ve daha 
nice devlet ve hikmet büyükle-
rinin otağı Eskişehir... Türkiye 
Yüzyılı yolculuğumuzda bizi en 
iyi anlayacak, en çok destek ve-
recek ilimiz Eskişehir." diye ko-
nuştu. Cumhurbaşkanı Erdoğan 
eğitimde, sağlıkta, sanayide, 
teknolojide, tarımda, kültür-sa-
natta, şehircilikte, çevrede ve 
diğer alanlarda Türkiye'ye ka-
zandırdıkları eser ve hizmetleri 
Eskişehir'in yakından bildiğini 
ifade ederek, belediyecilikte de 

benzer bir atılım dönemini 31 
Mart'tan itibaren Eskişehir'de 
başlatacaklarını söyledi.

Demokrasi ve kalkınma atı-
lımlarının ancak ülkenin her 
yerinde ve tüm alanlarda eş 
zamanlı yürürse ülkenin he-
deflerine ulaşmasına hizmet 
edeceğini anlatan Erdoğan, 
Türkiye'nin şehirlerini, müm-
künse tamamını gerçek beledi-
yecilikle tanıştırma arzularının 
gerisinde bu hakikatin yattığını 
vurguladı.

"BELEDİYE BAŞKANLARIMIZIN HEP 
YANINDA YER ALACAĞIZ"

Hükümet olarak gerçek-
leştirdikleri projelerin milletin 
hayatına tam manasıyla nüfuz 
edebilmesi için belediyelerin 
de destek vermesi, ayak uy-
durması gerektiğini dile geti-
ren Erdoğan, şöyle devam etti: 
"Gözü de gönlü de aklı da başka 
yerlerde olanların şehirlerimize 
ve insanımıza verecek hizmet-
leri olmadığını son dönemde 
hep birlikte gördük, yaşadık. 
AK Parti ve Cumhur İttifakı'n-
daki ortağımız Milliyetçi Hare-
ket Partisi olarak adaylarımızı, 
milletimizin ve şehirlerimizin 
her adımında, her anında hep 
yanında olacak isimlerden be-
lirledik, belirliyoruz. Türkiye 
Yüzyılı vizyonunun sahibi bir 
ülkenin şehirleri ancak bu va-
sıftaki belediye başkanlarıyla 
yönetildiği takdirde geleceğe 
hazırlanabilir. Cumhurbaşka-
nı'yla hükümetiyle Cumhur İt-
tifakı'nın Meclis'teki gruplarıyla 
belediye başkanlarımızın hep 
yanında yer alacağız. Sizlerin 
de takip ettiği gibi dünyadaki 
siyasi ve ekonomik güç den-
gelerinin yeniden kurulmaya 
başlandığı bir dönemden ge-
çiyoruz. Türkiye kurduğumuz 
güçlü altyapı sayesinde bu yeni 
döneme geçmişte hiç olmadığı 
kadar hazırlıklı giriyor. Küre-
sel ve bölgesel konjonktür de 
ülkemizin stratejik önemini ve 
avantajlarını artırıyor. Siyasi, 
ekonomik ve askeri olarak artık 
kendi kararlarını verme, ken-
di hedeflerini belirleme ve bu 
doğrultuda gereken adımları 
atma imkanına kavuşan bir ül-
keyiz."
"TÜRKİYE'NİN DİKKATİNİ DAĞITACAK 

HİÇBİR POLEMİĞE GİRMİYORUZ"
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 

Eskişehir başta olmak üzere 
81 ilin tamamının, 21. yüzyı-
lın lider ülkesi Türkiye hede-

fine inandığını, kilitlendiğini 
bildiklerini, kendilerine düşen 
görevin bu potansiyeli hareke-
te geçirmek, bu gücün doğru 
istikamete odaklanmasını sağ-
lamak olduğunu söyledi. Erdo-
ğan, "Bunun için Türkiye'nin 
dikkatini dağıtacak hiçbir po-
lemiğe girmiyor, emperyalist 
hesapların ürünü tüm oyunlar-
dan, tüm senaryolardan uzak 
duruyoruz. Ülkemize fayda sağ-
lamayacak, milletimizin güven-
lik ve refah beklentilerine katkı 
vermeyecek hiçbir tartışmanın, 
hiçbir kavganın içinde olmadık, 
olmayacağız. Amacımız bağcıyı 
dövmek değil, üzüm yemektir. 
Dün '2023 hedefleri' demiştik, 
bugün 'Türkiye Yüzyılı' diyoruz. 
Bizden sonraki nesil de inşallah 
çok daha iddialı vizyonla mille-
timizi çok daha ileriye taşıya-
cak." diye konuştu.

En büyük başarılarının 
Cumhuriyet'in ilk asrında, Tür-
kiye'nin atılımlarını engelle-
yen ne varsa hepsinin geride 
kalmasını sağlamak olduğuna 
inandığını dile getiren Erdoğan, 
şunları kaydetti: "Bu milletin 
ayağına prangalar vurulmadı-
ğında, sinsi oyunlarla kesilme-
diğinde neler yapabileceğini 
geçtiğimiz 21 yılda dost-düş-
man herkese gösterdik. Allah'ın 
izniyle önümüzdeki süreçte ül-
kemizi her bakımdan dünyanın 
en büyük, en güçlü devletleri 
arasına sokarak yeni bir dö-
nemin kapılarını aralayacağız. 
Boşuna Türkiye Yüzyılı demi-
yoruz. 

Gerçekten önümüzdeki asrı, 
Türkiye asrı, Türk asrı yapma-
nın kararlılığı, azmi, gayreti, 
heyecanıyla bu vizyona sarılı-
yoruz. Eskişehir'i de bu kutlu 
yolculuğun lokomotif illerinden 
biri olarak kabul ediyor, buna 
hazırlamak istiyoruz. Bugün-
kü buluşmamız inşallah tari-
he böyle geçerek evlatlarımıza 
bırakacağımız bir büyük miras 
hüviyeti kazanacaktır." Erdo-
ğan, alandakilere, "Türkiye 
Yüzyılı şehirleri için hazır mı-
yız? Türkiye Yüzyılı şehirleri 
için kararlı mıyız? Türkiye Yüz-
yılı şehirleri için kapı kapı do-
laşmaya var mıyız? Seçim ge-
cesi Türkiye haritasını Cumhur 
İttifakı'nın renkleriyle boyuyor 
muyuz? Büyük ve güçlü Tür-
kiye'nin yolunu açıyor muyuz?" 
diye seslendi.
n AA
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Eskişehir’de Aday Tanıtım Toplantısı’nda konuşan Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Dünyada ve bölgemizde öyle-
sine kritik gelişmeler yaşanıyor ki ülkemizin de şehirlerimizin de kaybedecek bırakınız beş yılı, tek bir günü bile yoktur" dedi

‘Kaybedecek günümüz yok’



Güvenlik güçlerinin ihtiyaç-
larının yerli ve milli savunma 
sanayisi ürünleriyle karşılan-
ması amacıyla Milli Savunma 
Bakanlığı ve Cumhurbaşkanlığı 
Savunma Sanayii Başkanlığı ko-
ordinasyonunda çalışmalar çok 
yönlü sürüyor.

Bu çalışmalarda insansız 
sistemlerin envantere kazandı-
rılması çalışmaları önemli bir 
yer tutuyor. Uzun süredir kulla-
nılan insansız hava araçlarının 
çeşitliliği artarken son dönem-
de bunlara insansız kara ve de-
niz araçları eklenmeye başladı.

İnsansız kara araçlarında 
farklı sınıflarda yerli ve milli çö-
zümler göreve hazır hale getiri-
lirken, ortaya çıkan platformlar 
Kara Kuvvetleri Komutanlığı 
kullanımına sunuluyor. Güven-
lik güçlerinin kullanımına su-
nulan araçlardan biri de "orta 
sınıf 1. seviye insansız kara ara-
cı" BARKAN. HAVELSAN tara-
fından yürütülen "dijital birlik" 
konseptinin karadaki unsurla-
rından biri olan BARKAN, ilk 
versiyon aracın kullanıcı ister-
lerine uygun olarak geliştiril-
mesiyle ortaya çıktı. Saha test-
lerinin ardından 2023 sonunda 

envantere giren BARKAN, kar 
ve çamurla kaplı, zorlu coğrafi 
koşullarda bugüne kadar 1000 
kilometreden fazla mesafe ka-
tetti.

BARKAN, sahip olduğu 
özelliklerle güvenlik güçlerine 
karşı asimetrik tehditleri orta-
dan kaldırmanın yanı sıra zorlu 

arazi ve sert hava koşullarının 
üstesinden gelebiliyor. Yüksek 
riskli askeri görevlerde muha-
rebe etkinliğini artıran BAR-
KAN, çeviklik gerektiren birçok 
senaryoda ileri güvenlik sağla-
mak üzere tasarlandı.

Modüler yapısı ve son tek-
noloji faydalı yük opsiyonları 

ile BARKAN, farklı tip silahlarla 
taarruz, ekipman taşıma, yaralı 
intikali, bomba imha, keşif ve 
gözetleme, savaş hasar keşfi 
gibi birbirinden farklı görevleri 
ileri otonom özellikleriyle yeri-
ne getirebiliyor. BARKAN, sürü 
altyapısıyla diğer otonom araç-
larla ortak harekat gerçekleş-

tirebiliyor. BARKAN, saatte 13 
kilometreden fazla hıza ulaşıp, 
5 saatten uzun görev yapabili-
yor.

KULLANICININ 
GÜVENİNİ KAZANDI

HAVELSAN Ürün Geliştirme 
Direktörü Veysel Ataoğlu, AA 
muhabirine, BARKAN aracının 

zorlu arazi koşullarında yapı-
lan doğrulama testlerinde 1000 
kilometreyi aşarak sahada kul-
lanıcının güvenini kazandığını 
söyledi. 

Ataoğlu, şu değerlendir-
melerde bulundu: "Savunma 
Sanayii Başkanlığı ve Türk Si-
lahlı Kuvvetlerini Güçlendirme 
Vakfının çizdiği misyon doğ-
rultusunda HAVELSAN olarak 
çalışmalarımızı yoğun şekilde 
yürütüyoruz. Bu kapsamda oto-
nomi ve komuta kontrol yazı-
lımlarında iyi bir noktaya gel-
dik. 

BARKAN projesi bu anlamda 
bizim için önemli bir referans 
noktası oldu. HAVELSAN'ın bu 
yazılım kabiliyetlerini önümüz-
deki dönem birçok platform 
üzerine entegre etmek için 
çalışma yürütüyoruz. Robotik 
ve otonom sistemler alanın-
da önümüzdeki dönemde daha 
fazla yeniliğe öncülük etmeyi 
hedefliyoruz. Bunun bir sonu-
cu olarak önümüzdeki günler-
de HAVELSAN'ın geliştirdiği 
yazılım kabiliyetlerini sahada 
birçok platformla göstermeyi 
planlıyoruz."
n AA

Türk geleneğini yansıtan eş-
yaların ve odaların minyatürünü 
yapan Yasemin Kara, icra ettiği 
sanatını sosyal medya hesabından 
paylaştığını söyledi. Kara, birçok 
insanın minyatür sanatını sevdiği-
ni ve ilgi gösterdiğini aktardı.

Günümüzde sanat, gelişen tek-
noloji ve sosyal medya ile yepyeni 
bir hâl aldı. Sanatla uğraşan in-
sanlar artık yaptığı işleri internet 
ortamında paylaşıyor ve takipçile-
rinin beğenisini topluyor. Minyatür 
sanatıyla uğraşan 44 yaşındaki Ya-
semin Kara ise, geleneklerine bağ-
lı birisi olduğu için Türk kültürünü 
yansıtan minyatür eşyaları bir ara-
ya getirdiğini söyledi. 
MİNYATÜRLE ÇOCUKLUK ANILARI-

MI TAZE TUTUYORUM 
Yasemin Kara, minyatür sana-

tının çocukluğundan beri yaptığı 
bir hobi olduğunu ifade ederek 
bununla ilgili ailesi ve arkadaşları-
nın ısrar etmesiyle sosyal medya-
da sayfa açtığından bahsetti. Kara, 
“Minyatür sanatıma ait sayfa aça-
rak hem çok sevdiğim hobimi yapı-
yorum hem de satışını gerçekleşti-
riyorum. Sanatım artık bir yandan 
işim oldu. Minyatür eşyaları bir 

araya getirerek çocukluğumdan 
beri yaptığım güzel anılarımı taze 
tutuyorum. Yaptığım ürünler Ana-
dolu’da yaşayan herkesin ortak 
eşyaları ve oda kültürleri olduğu 
için bunları bütün insanlar görsün 
istedim ve sayfamda paylaşmaya 
devam ettim. Minyatürü (diorama) 
çok seviyorum, keyif alarak yapı-
yorum. Çok detaylı bir iş. Mobil-
yalar, ahşap mutfak ürünleri, se-
ramik hamuru, çömlek çamurunu 
3D yazıcıyla yapıyorum. Tanıdığım 
ve örnek aldığım aynı zamanda ho-
cam olan bu sanatın inceliklerini 

bana öğreten @minyaturev_ say-
fasına sahip olan kişidir” şeklinde 
konuştu. 
KÜLTÜR, KÜÇÜKLÜKTEN İTİBAREN 

AŞILANMALI 
Takipçilerinin, sosyal medya 

hesabından paylaştığı içerikleri 
ve minyatür odaları çok sevdiğini 
kaydeden Kara, insanların canları 
sıkıldığında videolarını açıp seyret-
tiklerini belirtti. Kara, “Paylaşım-
larımdan dolayı çok güzel mesaj-
lar, dualar alıyorum. Bundan çok 
mutlu oluyorum. Geleneklerimizi, 
geçmişimizi, özümüzü, kültürü-
müzü çok seviyorum ve bağlıyım. 
Normal yaşantımda da buna çok 
ehemmiyet veriyorum, çocukları-
mı bu şekilde yetiştiriyorum. Özel-
likle gençlerin ve çocukların dikka-
tini çekmek istiyorum. Bu konuda 
ebeveynlere de çok iş düşüyor. Her 
şey kendi elimizde. Çocuklarımıza 
küçüklüklerinden itibaren kültü-
rümüzü aşılamamız gerekiyor. Ben 
de sosyal medya çok yaygın olarak 
kullanıldığı için sanatımı paylaşa-
rak kendi kültürümüzü yaşatmak 
adına elimden geldiği kadarıyla ça-
balıyorum” ifadelerini kullandı. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ
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SULAMA MALZEMESİ ALIMI İŞİ mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda 
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN    : 2024/71983
1-İdarenin
a) Adı    : SELÇUKLU BELEDİYESİ PARK VE BAHÇELER 
      MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi   : Şeyh Şamil Mahallesi Doç. Dr Halil Ürün Cadddesi 
      No:19 42070 SELÇUKLU SELÇUKLU/KONYA
c) Telefon ve faks numarası : 3322243600 - 3322243699
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı    : SULAMA MALZEMESİ ALIMI İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : 62 Kalem Sulama Malzemesi Alımı İşi
      Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
      içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Selçuklu Belediyesi Fidanlığı Selçuklu/KONYA
ç) Süresi/teslim tarihi  : İşe başlama yazısının tebliğinden itibaren 60   
      takvim günü içinde mal teslimi tamamlanacaktır.
d) İşe başlama tarihi  : Sözleşmenin imzalanmasını müteakip 7 gün içinde 
      işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 22.02.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri : Selçuklu Belediyesi Şeyh Şamil Mah. Doç. 
(e-tekliflerin açılacağı adres)    Dr. Halil Ürün Cad. No.19 K: 3 D:31 
       Selçuklu / KONYA

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1.Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5  İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7.  İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8.Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9.İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim 
günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden 
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

SULAMA MALZEMESİ ALIMI İŞİ
SELÇUKLU BELEDİYESİ PARK VE BAHÇELER 

MÜDÜRLÜĞÜ

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 1973732

Türk savunma sanayi tarafından geliştirilen ve saha testlerinin ardından 2023 sonunda envantere giren BAR-
KAN, kar ve çamurla kaplı, zorlu coğrafi koşullarda bugüne kadar 1000 kilometreden fazla mesafe katetti

Kar, çamur dinlemedi!

Anadolu’yu yansıtan 
eşyalar ve odalar yapıyor!
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BAŞVURULARIN
271 32 43 - 44 NOLU

TELEFONA YAPILMASI 
GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI
TEMIZLIKÇI ELAMANI

Adres: Konya Organize Sanayi Bölgesi İhsan 
Dede Cd. 20. Sokak No:19 Selçuklu/KONYA
Telefon: 0332 239 19 13  - 0539 518 44 66
www.serialmetal.com

İsrail güçlerinin, Gazze Şeridi'ne 
düzenlediği saldırıların 114. günün-
de, onlarca kişi öldü ve yaralandı.

Filistin resmi ajansı WAFA'nın 
haberine göre İsrail savaş uçakla-
rının, Gazze kentinin güneydoğu-
sundaki Ez-Zeytun Mahallesi'nde 
Selmi ailesine ait evi bombalaması 
sonucu en az 8 kişi öldü, onlarca kişi 
de yaralandı. Bombalanan evin en-
kazında hala çıkarılmayı bekleyenler 
olduğu ifade edildi. İsrail topçu bir-
liklerinin, Gazze Şeridi'nin güneyin-
deki Han Yunus kentindeki evleri 
bombalaması sonucu ölen ve yara-
lanan Filistinliler kentteki Nasır Tıp 
Kompleksi'ne nakledildi. Gazze'nin 
güneybatısındaki Tel el-Heva Ma-
hallesi'ne ve kentin batı bölgelerine 
de bir dizi hava saldırısı düzenleyen 
İsrail ordusu, aralarında çocuk ve 
kadınların da bulunduğu çok sayıda 
kişiyi öldürdü ve yaraladı. İsrail or-
dusu, Gazze Şeridi'nin kuzeyindeki 
bölgeleri de gece boyu havadan ve 
karadan bombaladı; saldırılar nede-
niyle yıkılan binaların enkazından çı-
karılamayan kişiler olduğu aktarıldı.

İSRAİL'İN GAZZE SALDIRILARINDA 
ÖLDÜRÜLEN 

FİLİSTİNLİLERİN SAYISI 26 BİN 
422'YE YÜKSELDİ

İsrail'in Gazze Şeridi'ne saldı-
rılarının 114. gününde, öldürülen 
Filistinlilerin sayısı 26 bin 422'ye, 
yaralı sayısı 65 bin 87'ye yükseldi. 
Gazze'deki Filistin Sağlık Bakanlığın-
dan yapılan yazılı açıklamada, son 
24 saatte İsrail'in Gazze'ye yönelik 
saldırılarında 165 kişinin öldürüldü-
ğü, 290 kişinin de çeşitli şekillerde 
yaralandığı belirtildi. Saldırıların 

devam etmesi nedeniyle acil sağlık 
ve sivil savunma ekiplerinin enkaz 
altındakilere ya da yollardaki yaralı-
lara ulaşamadığı aktarıldı.

Açıklamada, İsrail'in 7 Ekim 
2023'ten bu yana düzenlediği sal-
dırılar sonucu öldürülen Filistinli-
lerin sayısının 26 bin 422'ye, yaralı 
sayısının da 65 bin 87'ye yükseldiği 
belirtildi.

İSRAİL'İN GAZZE'Yİ İŞGALİNDE
 7 EKİM SONRASI

Hamas'ın silahlı kanadı İzzeddin 
el-Kassam Tugayları, "Filistinlilere 
ve başta Mescid-i Aksa olmak üze-
re kutsal değerlere yönelik sürekli 
ihlallere karşılık verme" gerekçesiy-
le İsrail'e 7 Ekim 2023'te kapsamlı 
saldırı düzenledi. İsrail, 7 Ekim'deki 
saldırılarda 1200 İsraillinin öldüğü-
nü, 5 bin 132 kişinin de yaralandı-
ğını açıkladı. İsrail'in 7 Ekim'den bu 
yana Gazze Şeridi'ne düzenlediği 
saldırılarda en az 11 bini çocuk, 7 
bin 500’ü kadın olmak üzere 26 bin 
257 Filistinli öldürüldü, 64 bin 797 

kişi yaralandı. Enkaz altında halen 
binlerce ölü olduğu bildirilirken, hal-
kın sığındığı hastane ve eğitim ku-
rumları hedef alınarak sivil altyapı 
da tahrip ediliyor. İsrail ordusu, Gaz-
ze Şeridi'ne saldırılarının başladığı 
7 Ekim'den bu yana 220'si karadan 
işgal sürecinde olmak üzere 557 
askerinin öldürüldüğünü duyurdu. 
Çatışmalara 24 Kasım 2023'te 4 
günlüğüne verilen ve daha sonra 3 
gün daha uzatılan "insani ara"da 81 
İsrailli ve 240 Filistinli esir karşılıklı 
serbest bırakıldı. Öte yandan İsrail, 
binlerce Filistinliyi alıkoyup hap-
setmeye devam etti. İşgal altındaki 
Batı Şeria ve Doğu Kudüs'te de 7 
Ekim 2023'ten bu yana İsrail güçleri 
ile yasa dışı Yahudi yerleşimcilerin 
saldırılarında 373 Filistinli hayatını 
kaybetti. İsrail ordusu ile Hizbullah 
arasında 8 Ekim 2023'ten bu yana 
sınırda devam eden çatışmalarda 
30 Lübnanlı sivil ve 171 Hizbullah 
mensubu ile 6 İsrailli sivil ve 10 İs-
rail askeri öldü. n AA

Ölüm, enkaz, dram!
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Ndao KonyasporKonyaspor’da!
Transfer çalışmalarını sürdüren Anadolu Kartalı Konyaspor, kadrosunu önemli bir isimle güçlendirdi. 
Yeşil beyazlılar atletik yapısıyla da dikkat çeken Alassane Ndao ile 2,5 yıllık resmi sözleşme imzaladı

Yeşil beyazlılar transfer dönemin-
de sıcak saatler geçirmeye devam 
ediyor. Süper Lig’de beklentilerin 
altında kalan Konyaspor, alt sıralar-
dan kurtulma mücadelesi verirken 
bir yandan da transfer çalışmalarını 
sürdürüyor. Konyaspor şimdi ise 
Süper Lig’i yakından tanıyan önemli 
bir isim ile anlaşmaya vardı. Alassa-
ne Ndao ile 2,5 yıllık resmi sözleşme 
imzalandı. Ndoa, Konyaspor ile söz-
leşme imzalamaktan dolayı büyük 
memnuniyet duyduğunu ifade etti. 

18 NUMARAYI GİYECEK
Yeşil beyazlılardan yapılan açık-

lamada ise şu ifadelere yer verildi, 
“Tümosan Konyaspor'umuz, Alas-
sane Ndao ile 2.5 yıllık sözleşme 
imzaladı. MEDAŞ Konya Büyükşehir 
Stadyumu Basın Toplantı Salonu’n-
da düzenlenen imza töreninde, Baş-
kan Yardımcımız Halil İbrahim İncer 
hazır bulundu. Süper Lig ekiplerin-
den İstanbulspor'da forma giyen 
Senegalli Ndao, 2023-2024 sezo-
nunda takımıyla 22 resmi maça çık-
tı. Ndao, takımımızda 18 numaralı 
formayı giyecek. Alassane Ndao'ya 
hoş geldin diyor, yeşil-beyazlı for-
mamız altında başarılar diliyoruz” 

denildi
NDAO KİMDİR?

Ndao 20 Aralık 1996 tarihinde 
dünyaya geldi. 1.76 boyundaki Se-
negalli yıldız, Milli takım formasını 
da terletmeyi başardı. Her iki kanat-
ta da görev alabilen Ndao, zaman 
zaman da forvet hattında görev ya-
pabiliyor. 

Ndao kariyerinde ise 136 maça 
çıktı. 21 gol atma başarısı göste-
ren yıldız oyuncu, 18 asist yaptı. 
Konyaspor Ndao’dan büyük fayda 
bekliyor. 
n SAMET AKTAŞ

Konya’da judo heyecanı yaşandı
Spor Toto Ümitler Türkiye Judo 

Şampiyonası, Konya'da gerçekleş-
tirildi. Konya'da 27-28 Ocak tarih-
leri arasında yapılan olan Ümitler 
Türkiye Judo Şampiyonası, Kara-
tay Spor ve Kongre Merkezi'nde 
düzenlenen seremoni ile başladı. 
Şampiyonaya, 64 ilden 437 kadın 
ve 507 erkek olmak üzere toplam 
944 sporcu katıldı. Törende konu-

şan Türkiye Judo Federasyonu Baş-
kanı Sezer Huysuz, organizasyonun 
düzenlenmesinde kendilerine des-
tek veren Konya Valiliği, Büyükşe-
hir Belediyesi ve tüm kurumlara 
teşekkür ederek, şampiyonaya 
katılan sporculara başarılar diledi.

KONYA’DA OLMASI 
MEMNUNİYET VERİCİ

Törende konuşan Konya Va-

lisi Vahdettin Özkan da şampiyo-
nanın Konya'nın ev sahipliğinde 
düzenlenmesinden memnuniyet 
duyduğunu ifade etti. Konya'nın 
son zamanlarda sportif faaliyet-
ler yönünde yüksek derecede bir 
ivme kazandığını vurgulayan Vali 
Özkan, “Konya kültür, sanayi ve 
tarım şehri olmasının yanında 
bir spor şehridir. Sportif altya-

pımızın güçlendirilmesi genç-
lerimizin spora yönelik iştiyakı 
ve uluslararası müsabakaların 
şehrimizde icra ediliyor olması 
şehrimizi sporla özdeşleştirmek-
tedir. Konya'da spor altyapısının 
oluşturulmasında Gençlik ve Spor 
Bakanlığımız ile beraber Belediye-
lerimizin önemli katkıları var. On-
lara teşekkür ediyoruz. Gençliği-

miz her şeyimiz. Sporla barışık bir 
gençlik; geleceğe ümitle bakan, 
motivasyonunu kaybetmeyen, mil-
li değerlerin ve milli kalkınmanın 
da lokomotifi olan bir gençliktir” 
ifadelerini kullandı.

DERECEYE GİREN SPORCULAR 
ÖDÜLLENDİRİLDİ

Şampiyonada, Vali Özkan ve 
protokol mensupları dereceye gi-

ren sporculara ödüllerini verdi. 
Ümitler Türkiye Judo Şampiyonası 
açılış seremonisine Konya Valisi 
Vahdettin Özkan'ın yanı sıra Me-
ram Kaymakamı Bayram Yılmaz, 
Türkiye Judo Federasyonu Başka-
nı Sezer Huysuz, Gençlik ve Spor 
İl Müdürü Abdurrahman Şahin, 
sporcular, antrenörler ve spor se-
verler katıldı. n İHA

Sacha Boey Süper Lig’de 
transfer rekoru kırdı

Galatasaray, Fransız futbolcu 
Sacha Boey’in 30 milyon Euro 
ve 5 milyon Euro şarta bağlı 
bonusla Alman ekibi Bayern 
Münih’e transfer olduğunu Ka-
muyu Aydınlatma Platformu’na 
(KAP) bildirdi. Sarı-kırmızılıla-
rın KAP’a yaptığı açıklama şöy-
le: "Profesyonel Futbolcumuz 
Sacha Boey'nin kesin transferi 
konusunda FC Bayern Münih ile 
anlaşmaya varılmıştır. Yapılan 
anlaşmaya göre transfer geliri-
miz net 30 milyon Euro olup FC 
Bayern München, Şirketimize 

net 5 milyon Euro tutarında şarta 
bağlı bonus ödeyecektir. 

Ayrıca futbolcunun başka bir 
kulübe transfer olması durumun-
da FC Bayern Münih AG gerçek-
leşmeyen şarta bağlı bonusların 
tamamını şirketimize ödeyecek-
tir. Buna ek olarak iki tane ha-
zırlık müsabakası düzenlenmesi 
konusunda anlaşılmış olup FC 
Bayern Münih AG, müsabakalar 
kapsamında gerçekleşecek karın 
yüzde 50’sini şirketimize ödeye-
cektir."  
n SPOR SERVİSİ

Konyaspor Basketbol 
sezonu 1’nci tamamladı

Konyaspor Basketbol Altyapı U18 Erkek Takımı, Konya Bü-
yükşehir Belediyespor Kulübü'nü 66-60 mağlup etti. Konyaspor 
Basketbol, aldığı bu galibiyetle sezonu 1. olarak tamamladı ve 
Playoff maçlarına katılmaya hak kazandı. n SPOR SERVİSİ



Konyaspor’daki karamsar havayı 
kimse inkar edemez… 

Fatih Özgökçen’in futbolcular 
üzerindeki hem zihinsel, hem fiziksel 
tahribatını atlatmak kolay değil elbet-
te… 

Gidin sorun futbolculara, kendi-
lerini ve  Konyaspor’u bu hale kim 
getirmiş olabilir?

Kostarikalı Calvo, veda mesajın-
da her şey açık-seçik ifade etmiş…

Konyaspor’da herkese teşekkür 
etmiş…

Malzemecisinden masörüne, 
çaycısından aşçısına, arkadaşların-
dan teknik adamlarına ve taraftarlara 
kadar kimseyi ayırmamış…

Sadece yönetime teşekkür etme-
miş!

İyi mi?
Bu arada Calvo ile skandal bir 

iddia var, üzerinde çalışıyorum, eğer 
doğruysa, Konyaspor’un ipinin kim 
ya da kimler tarafından çekildiğini 
paylaşacağım.

xxx
BAŞAKŞEHİR’DE İKİ 

ÖNEMLİ EKSİK
Kupa ve ligi bir arada götürmeye 

çalışan Konyaspor, yine kendisi gibi, 
hem kupada hem de ligde iyi yerlere 
gelmek isteyen Başakşehir’i konuk 
etti…

Konyaspor, Gaziantep deplas-
manında galibiyeti kaçırırken, Başak-
şehir takımı ise inanılmaz bir Fener-
bahçe maçı oynadı…

Başakşehirliler, hem 3 puanı hem 
de Figueiredo ve Keny gibi, takımı öne 
taşıyan oyuncularını kaybettiler…

Açıkçası, Başakşehir takımı ina-
nılmaz bir efor sarfettiği maçtan,  
istediğini alamadı, ancak mağlup ol-
masına rağmen, hedef tahtası olmak-
tan da kurtulamadı!

Konyaspor ise Gaziantep deplas-
manında 3 puanı kaçıran taraf oldu…

Yeşil-beyazlılar, 90+5’de Soner 
Dikmen’le öyle bir gol kaçırdılar ki, 
akıllara zarar…

Her maç olduğu gibi, Başakşehir 
maçı da Konyaspor adına kazanılma-
sı gereken bir maçtı, ancak 2-0 öne 
geçmesine rağmen, maçı 3-2 kay-
betti Konyaspor.

xxx
MAÇA GELİNCE

Önceki maçlara oranla  aman 

aman olmasa da çok az 
bir artış vardı tribünler-
de…

Taraftarlar işin ciddi-
yetini anlamış olmalılar 
ki, maça biraz daha ilgi 
göstermişler…

Konyaspor adına se-
vindirici bir durum…

Yeşil-beyazlı ekip-
te yeni transferlerden 
Damjonoviç sahada, 
kaleci Slowik, Ethemi ve  Boateng 
kulübede yer aldılar…

Omeroviç ratosyon konusunda 
sınır tanımıyor…

Ahmet Oğuz’u kulübeye çeker-
ken, sağ arkayı Uğurcan’la kontrol 
etmeyi düşünmüş…

Sağ önde ise Muriç’in yerine 
Prip’e sorumluluk vermiş Bosnalı 
hoca…

Omeroviç’in tüm oyunculardan 
verim alma çabasını anlayışla karşı-
lamak lazım…

Belki de o nedenle 
ilk 11’lerinde rotasyona 
gidebiliyor…

Süre içerisinde de 
tüm değişiklik haklarını 
kullanarak, sahada daha 
diri ve pes etmeyen bir 
takımı olsun istiyor…

Konyaspor maça iyi 
başladı…

Özellikle ilk 15 da-
kikadaki ön alan baskı 

sonuç verdi ve  Sokol-Prip ortaklığı 
Konyaspor’un bir anda 2-0’ı bulma-
sına neden oldu…

 Konuk takım Başakşehir ise 
özellikle sağ ön oyuncusu Deniz Tü-
rüç ile ciddi pozisyonlar buldu…

Ancak, disiplinli ve takım savun-
masından asla taviz vermeyen Kon-
yaspor,  Başakşehir takımının gol 
girişimlerini sonuçsuz bıraktı…

Baskın basanındır diye düşün-
müş olmalı Omeroviç…

Konyaspor’da, Marlos, Sokol, Ci-

caldau ve Prip hiç hesapta olmayan 
bir ofansif iştahla başladılar maça…

İstekli ve arzulu oluşları ile topun 
olduğu her yerde bitmekle kalmayıp, 
geçiş oyunun da sınıfı geçtiler…

Nzonzi bu geçiş oyununun patro-
nuydu… 

Fransız oyuncu aynı zamanda 
ilk 45’in büyük bölümünde denge-
leri Konyaspor’un lehine çeviren isi 
oldu…

Tabii ki Cicaldau da…
İlk defa bu kadar hırslıydı ve 

toplu-topsuz koşularla takıma katkı 
yaptı…

Prip ve sol ayağını da unutma-
mak lazım…

Konyaspor’un 2-0 önde olmanın 
avantajını maçın sonuna kadar sür-
dürme çabası, daha doğrusu savun-
maya çekilmesi, haliyle Başakşehir’i 
biraz daha cesaretlendirdi…

Dolayısıyla da karşılaşmanın ikin-
ci yarısı aksiyonlu başladı…

Metehan’ın Emirhan’ı indirmesi, 
hakemin VAR’a gitmesi, penaltı nok-
tasını göstermesi ve Başakşehir’in 
farkı 1’e indirmesi Konyaspor’lu 
oyuncuları gerdi…

Omeroviç’in 68’deki hamlesi ile  
Marlos ve Sokol kenara gelirken, 
Yunus Mallı ile Ethemi taze kuvvet 
olarak oyuna girdiler…

İlk 45’de daha agresif, daha oyu-
nu tutan Konyaspor olurken, ikinci 
yarıda ise Başakşehir takımı daha 
etkili olmaya başladı…

Nitekim 79’de Piatek durumu 
2-2’ye getirdi…

Bu golden sonra aklı başına ge-
len Konyaspor’lu oyuncular, biraz 
daha öne çıktılar ve Başakşehir takı-
mını baskı altına aldılar, ama atı alan 
Üsküdar’ı geçti…

Başakşehir’in en öndeki oyuncu-
su Piotek, attığı 3 golle, ikinci 45’de 
tek başına Konyaspor’u yıkan adam 
oldu…

Konyaspor, bu yenilgi ile ligde 
kalma umutlarını da kocaman koca-
man kaybediyor…

2-0’dan maçı veren bir takımın 
futbol aklına ne demeli bilmiyorum...

Özetlersem; Konyaspor’u ciddi 
anlamda zor günler bekliyor…

Konya’da şimdi papatya falları 
açılıyor, Konyaspor düşer mi, düş-
mez mi diye!

PAPATYA FALLARI AÇILDI!

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

Ligin dibindeyiz!
Konyaspor kendi evinde karşı karşıya geldiği Başakşehir karşısında 3-2 yenik ayrıldı. Maçta 

2-0 öne geçmesine rağmen Konyaspor, bu haftada da puan kaybederek alt sıralara demir attı
Süper Lig’de heyecan kaldığı 

yerden devam ediyor. Trendyol 
Süper Lig’de 23’ncü haftasında 
temsilcimiz Anadolu Kartalı Kon-
yaspor, kendi evinde ligin güçlü 
ekiplerinden Başakşehir Futbol Ku-
lübünü ağırladı. Bu sezon Teknik 
Direktör Omerovic, yönetiminde 
ateş hattından uzaklaşmak isteyen 
yeşil beyazlıların her maçı final ni-
teliğinde önem taşıyor. Konyaspor 
kendi sahasında Başakşehir kar-
şısında öne geçmesine rağmen 
sahadan 3-2 yenik ayrıldı. Kon-
yaspor’un golleri 8 ve 14’de Louka 
Prip’ten geldi. Başakşehir’in golle-
rini ise 67, 79 ve 90+2’de Piatek 
attı. 

Yeşil beyazlılar Teknik Direktör 
Fahridun Omerovic, yönetiminde 
Başakşehir karşısına; Deniz Ertaş, 
Uğurcan Yazgılı, Metehan Mert, 
Flip Damjanovic, Guilherme Stya, 
Steven Nzonzi, Soner Dikmen, 

Alexandru Cicaldau, Marlos Mo-
nero, Lokua Prip, Sokol Cikalleshi 
ile sahaya çıktı. Konuk ekip Başak-
şehir ise Konyaspor karşısına; Vol-
kan, Dubois, Duarte, Ba, Opoku, 
Onur, Berkay, Aleksic, Deniz, Ber-
kay Aydoğmuş, Piatek ile sahaya 
çıkan taraf oldu. 

İLK YARI
Maça iyi başlayan taraf ise ev 

sahibi takım Konyaspor oldu. Yeşil 
beyazlılar özellikle ilk 20 dakikada 
önde basan bir futbol anlayışı ile 
oynadı. 8. dakikada ev sahibi ekip 
öne geçti. Cikalleshi'nin pasında 
ceza sahasında topla buluşan Prip, 
meşin yuvarlağı ağlara gönder-
di: 1-0. 13. dakikada ceza sahası 
içinde N'Zonzi'nin indirdiği topa 
yükselen Damjanovic'in kafa vu-
ruşunda top direkten döndü. 14. 
dakikada yeşil beyazlılar farkı 2'ye 
çıkardı. Moreno'nun sol kanattan 
yerden ortasında Cikalleshi'nin üs-

tünden atladığı topu önünde bulan 
Prip, meşin yuvarlağı filelerle bu-
luşturdu: 2-0. 25. dakikada N'N-
zonzi'nin indirdiği topa hareket-
lenen Prip'in ceza yayı üzerinden 
şutunda kaleci Volkan Babacan 
topu güçlükle çeldi. 34. dakikada 
Dubois'un pasında Deniz Türüç'ün 
kaleyi çaprazdan gören noktadan 
vuruşunda kaleci Deniz Ertaş, topu 
kornere çeldi. Karşılaşmanın ilk 
yarısı yeşil beyazlıların 2-0 üstün-
lüğüyle tamamlandı. Konyaspor ilk 
yarıyı 8 ve 14’te Prip’in attığı gol-
lerle 2-0 önde kapatmasını bildi. 

İKİNCİ YARI
İkinci yarı ise karşılıklı ataklar-

la başladı. 54’de Moreno’nun ceza 
sahası dışından çektiği şut üstten 
auta çıktı. 56’da Başakşehir gel-
di. Ceza sahası içine gelen ortaya 
vuruş yapan Pıatek’in kafa vuruşu 
az farkla dışarı gitti.62’de Deniz  
Türüç’ün ceza sahası sağ çapraz-

dan çektiği şutu kaleci Deniz Ertaş 
son anda çeldi. 66’da Başakşehir 
penaltı kazandı. VAR tavsiyesi ile 
pozisyonu inceleyen Alper Akarsu 
tartışmalı bir penaltı verdi. Topun 
başına geçen Pıatek penaltıyı gole 
çevirdi. Başakşehir durumu 2-1're 
getirdi. 79’da Başakşehir beraber-
liği yakaladı. Deniz Türüç’ün sağ 
çaprazdan içeriye gönderdiği topa 
düzgün bir vuruş yapan Piatek du-
rumu 2-2’ye getiren golü attı. Gol 
yedikten sonra rakip kaleye yük-
lenmeye çalışan Konyaspor 86’ya 
kadar net bir pozisyon üretemedi. 
85’de önünde seken topu kaleye 
vuran Uğurcan Yazgılı’nun şutu 
üstten auta gitti. 87’de Ndao’un 
içeriye kestiği topu bekletmeden 
vuran Cicaldau’nun şutu savunma-
dan döndü. 88’de Başakşehir’in sol 
çaprazdan ani geliştirdiği ortaya 
düzgün bir vuruş yapan Piatek’in 
kafasını Deniz Ertaş son anda çeldi. 

Başakşehir 90+2 de Piatekin sağ 
çaprazdan ceza sahası dışından 
çektiği şut ağlarla buluştu. Böyle-
ce Konyaspor sahadan 3-2 mağlup 
ayrılan taraf oldu. Bu sonucun ar-
dından Konyaspor, puanda kaldı. 
Başakşehir ise 30’a yükseltti. 

OYUNCULARIMIZ KAREKTER 
KOYDU

Maç sonu değerlendirmelerde 
bulunan Başakşehir Teknik Di-
rektörü Çağdaş Atan, “Maçın ilk 
anından itibaren sahaya her yerde 
basan bir Başakşehir vardı. Müca-
deleyi bırakmadık. Zaten son 12 
haftadır, Fenerbahçe maçı hariç 
yükselen bir performansımız var. 
Sabırlı olmamız ve daha çok pas 
oyunu oynamamız gerekiyordu. 
Oyuncularımız planlarına sadık 
kaldılar. Karekter ortaya koydular” 
dedi.

ADALET İSTİYORUZ
Konyaspor Teknik Direktörü 

Omerovic ise maçın kırılma anının 
penaltı pozisyonu olduğunu ifade 
etti. Omerovic, penaltı pozisyonun 
ardından ise oyuncuların psikolo-
jik olarak olumsuz yönde etkilen-
diğine değindi. Omerovic, “Bizim 
takımda asıl psikolojik olarak bir 
sorunumuz var. Takımın özgüven 
zaten açısından biraz geri. Kırılma 
noktası penaltı pozisyonu diye-
bilirim. Çok kritik bir maça böyle 
tecrübesiz bir hakem verilmez. 
Biz kendi hatalarımızı analiz ya-
parak değerlendiriz. Hatalarımızı 
biz çözeriz. Üçüncü pozisyonda 
yediğimiz golde yine Ethemi’ye bir 
faul var. Başakşehir’de bizde kendi 
oyunumuzu oynamaya çalıştık bu 
ayrı. Ama bazı şeyleri kabul ede-
miyorum. En azından bir adalet 
istiyoruz. Evet biraz gerginliğimiz 
artmış olabilir. Sonuna kadar sa-
vaşmak zorundayız” dedi
n SAMET AKTAŞ

Çağdaş Atan

Fotoğraflar: Muhammed Esad Çağla

Omerovic


